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Møtedato: 24.11.2020 1 
Saksbehandler: Kenneth Stange og Simen Oftedahl 2 
___________________________________________________________________ 3 
 4 
VT-sak 43/20: Budsjett Sit Velferd 2021 5 
___________________________________________________________________ 6 
 7 
Definisjoner/forkortelser: 8 
VT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og Trondheim 9 
Sit: Studentsamskipnaden i Gjøvik, Ålesund og Trondheim. 10 
MNOK: Millioner norske kroner 11 
 12 
Vedlegg:  13 
Vedlegg 1: Velferdstingets føringer for semesteravgiften 2021 14 
Vedlegg 2: Budsjettkommentarer Sit Velferd 2021 15 
Vedlegg 3: Retningslinjer for støtte til TANNHELSE 16 
 17 
Hensikt med saken:  18 
Vedta budsjett for semesteravgiften 2021 19 
 20 
Approve the budget for the semester fee 2021 21 
 22 
Bakgrunn for saken: 23 
I henhold til samarbeidsavtalen mellom VT og Styret i Sit, har VT bestemmende 24 
myndighet over tiltak som helt eller delvis finansieres med semesteravgift. Budsjettet 25 
til Sit Velferd (sett bort i fra barnehagedelen) finansieres av semesteravgift, og VT 26 
har derfor mulighet til å bestemme over budsjettet som foreligger. 27 
 28 
I fjor ble det også bestemt at man skal komme med noen føringer fra et erfarent 29 
Velferdsting på hvordan man skal jobbe med semesteravgiften opp mot endelig 30 
vedtak og hva som er viktigst å prioritere (Vedlegg 1).  31 
 32 
Saksbehandlers vurdering: 33 
Kenneth:  34 
Sit Velferds budsjett bærer preg av at de har tatt til seg tilbakemeldingene 35 
Velferdstinget har gitt siden VT-møtet i mai (se vedlegg 1). Saksbehandler mener 36 
dette er veldig bra, og at det viser at en tidligere prosess gir Velferdstinget en bedre 37 
innflytelse på bruken av semesteravgiften.  38 
 39 
Saksbehandler ser det som hensiktsmessig å kommentere på hver av 40 
budsjettpostene under semesteravgiften, for så å overordnet snakke om helheten da 41 
flere av budsjettpostene henger sammen.  42 
 43 
Velferdstinget kan også fullt mulig å komme med bestillinger i vedtaket på ting som 44 
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må sees på i budsjettpostene. Da dette nødvendigvis ikke betyr en endring i sum er 45 
det også viktig at Velferdstinget vet hvordan budsjettpostene brukes, og om formålet 46 
er overens med det Velferdstinget ønsker.  47 
 48 
Saksbehandler har fått innspill fra Sit på at det er vanskelig å endre budsjettposter 49 
der personalkostnader er involvert og at dette vil ta en lengre prosess. Dette gjelder 50 
da også å f.eks. øke en budsjettpost på f.eks. Sit psykososial uten å spesifikt si hva 51 
de pengene skal brukes til. Der bør man ha en dialog med avdelingene og 52 
Velferdsdirektør på hva man eventuelt kunne fått ut av å justere en budsjettpost opp 53 
eller ned.  54 
 55 
Andre budsjettposter som bare omhandler penger er det mye friere tøyler til å justere 56 
opp og ned. Eksempler på disse er refusjonsordninger og økonomiske avtaler.  57 
 58 
Man bør også legge seg på en linje der man ikke endrer slik at budsjettet går over 59 
det budsjettet som er satt for semesteravgiften (49 millioner). Det kan gjøres, men 60 
saksbehandler mener dette er lite bærekraftig.  61 
 62 
Sit har også som man ser i budsjettet 563 000 kr som ikke er brukt opp. Disse kan 63 
Velferdstinget ønske å bruke på en av postene i budsjettet, eller sette i en sekkepott 64 
der Velferdstinget ved en senere anledning kan justere hva man vil bruke pengene 65 
på. Dette kan f.eks. være sponsormidler-potten som har et spesifikt formål eller 66 
bevilgninger i hht. Vedtak i VT (budsjettpost under Drift av VT) som er løsere definert 67 
og skal ha til hensikt å være en post der Velferdstinget kan gjøre vedtak gjennom 68 
året som skal gå studentene til gode og ha en fornuftig oversikt over omfanget av 69 
penger som brukes her. Dette vil også føre til at Velferdstinget kan gjøre (mindre) 70 
økonomiske beslutninger som Sit-styret ikke trenger å vedta for hver gang. 71 
 72 
Drift av VT + ¿konomiske avtaler:  73 
Saksbehandler har ingen innvendinger på denne posten. Mer detaljert informasjon 74 
rundt denne ligger i egen sak der Velferdstingets budsjett skal behandles.  75 
 76 
Medlemsavgift NSO:  77 
Dette er en post som vi ikke kan gjøre noe med, da den er avtalefestet med 78 
eierorganene våre. Grunnen til at den er 100 000kr dyrere i år er fordi den reguleres 79 
av antall studenter tilknyttet Sit, og det tallet har økt. 80 
 81 
Tilskudd til ISFiT:  82 
Saksbehandler mener det er viktig at vi støtter opp under ISFiT og at det eneste man 83 
bør se på videre er hvorfor denne avtale behandles forskjellig fra alle de andre 84 
avtalene. Dette er noe vi har lagt merke til før og kommentert. De svarene vi har fått 85 
er at det er bedre at Sit er inne i ISFiT enn VT da vi skiftes ut så ofte. Så dette skal 86 
handle om kontinuitet, da man gjennom støtten får en plass i stiftelsen. 87 
Saksbehandler skjønner at kontinuitet er viktig, men mener også at Velferdstinget 88 
som gir disse pengene og bestemmer denne summen burde kunne bistå inn i ISFiT 89 
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på en god måte. Så hvis Sit skal sitte i stiftelsen kan man kanskje se på en mulighet 90 
der ISFiT-tilskuddet blir tatt fra en annen del av budsjettet til Sit. 91 
 92 
Tilskudd til prestetjenesten:  93 
Dette er støtte til husleie for studentprestene slik at de skal kunne tilby sine tjenester 94 
sentralt. Ingenting av denne støtte går til lønn, og tidligere innspill fra studentene er 95 
at prestetjenesten er et veldig viktig velferdsgode for mange studenter. Selv også 96 
uten at det er religiøst tilknyttet, da de har samtaletilbud osv. Saksbehandler ser 97 
derfor ingen behov for å endre på denne posten. 98 
 99 
Drift av studenthusene i Gj¿vik og •lesund:  100 
Denne posten har gått opp betraktelig i år. Grunnen til dette er at tallet vi «vedtar» 101 
egentlig er et underskudd, som betyr at når Sit selger mindre alkohol på 102 
studenthusene i Gjøvik/Ålesund så blir denne posten større. Dette skjedde også i år 103 
da de sprengte budsjettet med en million. Saksbehandler mener det er veldig 104 
kritikkverdig at budsjettposten er lagt opp på en måte som fører til at vårt vedtak 105 
egentlig ikke har en betydning da det er avhengig av å opprettholde et visst salg 106 
gjennom året.  107 
 108 
Saksbehandler mener også at man per dags dato har en dårlig ordning med 109 
studenthusene, der man bruker veldig mye penger på å drifte dem uten at de 110 
benyttes i så stor grad som man skulle ønske. Saksbehandler har vært i gode 111 
samtaler med Velferdsdirektør om dette og om Velferdstinget ønsker så skal vi sette 112 
oss ned det neste året å se på en mer bærekraftig måte å drifte studenthusene på. 113 
Dette skal selvfølgelig også gjøres sammen med studentorganisasjonene som er 114 
tilknyttet husene, da det også her har vært opplevd fra begge parter at dialogen ikke 115 
har vært særlig god.  116 
 117 
Saksbehandler foreslår at vi for dette året godkjenner økningen på denne 118 
budsjettposten, men at det sendes en klar bestilling til Sit Velferd om at vi må sette 119 
oss ned med de ansatte i Gjøvik/Ålesund og studentorganisasjonene (ÅSS og 120 
studentorganisasjonen Huset) for å finne en løsning som vil gi en bedre bruk av 121 
studenthusene, og at de på en bedre måte kan driftes.  122 
 123 
Saksbehandler er veldig sikker på at hvis man hadde regnet på antall studenter som 124 
har brukt studenthusene per krone det koster i lønninger til Sit ansatte, studenter 125 
som står i bar og drift/vedlikehold av husene, så ville dette tilsvart en sum som gir 126 
veldig lite velferd for pengene.  127 
 128 
Derimot er det store arealmangler på Gjøvik og Ålesund til frivilligheten og 129 
studentene, så med riktig fremgangsmåte tror saksbehandler at disse midlene vi årlig 130 
bruker nå vil være en ekstrem viktig satsning for frivilligheten i Ålesund og Gjøvik.  131 
 132 
Sit psykososial  helsetjeneste:  133 
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Utgiftene på Sit psykososial er gått ned pga mindre reise, møte og kursutgifter. Det 134 
er også flyttet litt rundt på fellesutgiftene som tar ned summen på dette budsjettet 135 
men gjennom noen ledd øker summen på velferdsadministrasjon. Reduksjonen i 136 
budsjettposten gir ingen mindre kapasitet på tjenesten. Derimot vil det bli en større 137 
kapasitet da de blir mer effektivisert og alle stillingene vil bli fylt. De er nå i gang med 138 
en ansettelsesprosess som kommer til å frigjøre en psykolog og ansette en ny leder 139 
ved avdelingen. Saksbehandler mener det er positivt at man er mer nøktern dette 140 
året og budsjetterer med realistiske behov. Saksbehandler er også veldig positive til 141 
at Sit Velferd endelig har startet med ansettelsesprosess da man får økt kapasiteten 142 
og forhåpentligvis redusert køene.  143 
 144 
Sit rŒd: 145 
Her er det mye det samme som på Sit Psykososial. Møte, reise og kurs er redusert 146 
og fellesutgifter er gjennom noen ledd flyttet inn i velferdsadministrasjon. Også her vil 147 
det ikke bli mindre ansatte, men det er per nå et par ledige stillinger som utlyses. Så 148 
man kan forvente at også her vil kapasiteten øke i 2021.  149 
 150 
Velferdsadministrasjonen:  151 
Dette er en post som er vanskelig å forklare. Den er sammensatt av lønn til 152 
Velferdsadministrasjonen og lønn til VT sin rådgiver. Den inneholder også en del 153 
fellestjenester som økonomi, IT, HR osv. som alle avdelinger betaler en prosentvis 154 
del av for å utgjøre lønna til de som har jobber som er støttefunksjoner for alle 155 
avdelingene. Denne har økt noe i 2021, men saksbehandler har blitt forklart at denne 156 
økningen er i sammenheng med reduksjon hos Sit Råd og Sit Psykososial. Hvis dere 157 
ønsker mer spesifikk informasjon her anbefaler jeg dere å stille spørsmål til de fra Sit 158 
som er med på møtet for å svare på spørsmål. (gjelder ikke for AU møtet) 159 
 160 
Refusjon tannhelsetjeneste:  161 
Grunnet tidligere saker i VT, ønsker ikke saksbehandler Kenneth å kommentere på 162 
denne posten utover at det også i år er brukt mindre midler enn budsjettert.  163 
 164 
Simen har fått ansvar for denne posten og hans kommentarer kan leses etter 165 
kommentarene på de andre budsjettpostene. 166 
 167 
Refusjoner psykososial helsetjeneste:  168 
Saksbehandler har ingen kommentarer til denne posten. 169 
 170 
Annen st¿tte, profilering o.l : 171 
Grunnen til at denne har blitt økt er for å ta høyde for et større fokus på profilering 172 
som kan komme av at tjenestene Sit Velferd har er vanskeligere å nå ut med digitalt. 173 
Det er også tatt høyde for om man ser behovet for å gjennomføre en undersøkelse 174 
på hvordan studentene har det i 2021. Med Sit Råd som har en stor kapasitet til å få 175 
til nye ting innenfor sit område er det viktig at de får informasjon om hva som faktisk 176 
er behovene i studentmassen. Med situasjonen som nå er kan det derfor være 177 
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hensiktsmessig å budsjettere for dette. Saksbehandler mener det er positivt at Sit 178 
Velferd har vurdert å øke denne posten.  179 
 180 
 181 
 182 
Kommentarer fra Simen : 183 
1957 var året der det for første gang ble tatt til ordet for å bygge et nybygg for å øke 184 
kapasiteten på Studentersamfundet, og nå, over 60 år senere, har 185 
Studentersamfundet kommet i nærheten av å realisere et slikt bygg. Et nybygg er 186 
estimert til å kunne øke publikumskapasiteten på Studentersamfunnet fra 2500 til 187 
4000. Studentersamfundet har til nå mottatt/fått lovnader på ca. 90 MNOK til et 188 
nybygg. 189 
 190 
Selv om et nybygg på Studentersamfundet begynner å nærme seg realisert, mangler 191 
Studentersamfundet fortsatt 60 MNOK før et nybygg er sikret. De har kommet til et 192 
stadie i finansieringen hvor det ikke er så attraktivt å støtte et nybygg økonomisk, da 193 
man ikke får "æren" av å kickstarte eller skryte på seg å ha bragt nybygg i mål ved å 194 
bidra økonomisk nå.  195 
 196 
Studentersamfundet har tidligere mottatt 1.5 MNOK i økonomisk støtte fra 197 
Velferdstinget til fylling i Nidelven. Denne fyllingen var nødvendig for å kunne bygge 198 
selve nybygget på den planlagte tomten. Utenom dette har Studentersamfundet ikke 199 
mottatt økonomisk støtte fra Velferdstinget til et eventuelt nybygg. 200 
Studentersamfundet mottar heller ikke en årlig økonomisk støtte til drift av 201 
organisasjonen, eller til å fylle huset med innhold. 202 
 203 
Studentersamfundet har gjort et omfattende politisk arbeid for å realisere nybygget, 204 
og det er kanskje på tide at Velferdstinget tar en større rolle i å realisere prosjektet. 205 
Saksbehandler ser det som hensiktsmessig at Velferdstinget prioriterer å bruke 206 
midler fra semesteravgiften de neste årene på å realisere et nybygg på 207 
Studentersamfundet, da et nybygg vil komme studentene til gode. 208 
 209 
Det ses som hensiktsmessig at Velferdstinget eventuelt vedtar en støtteordning som 210 
vil pågå i inntil 15 år, med et tak på 15 MNOK. En finansiering over flere år som 211 
reguleres etter vedtak i Velferdstinget og gjennom en intensjonsavtale kan blant 212 
annet brukes som et finansieringsbevis for Studentersamfundet, slik at de eventuelt 213 
kan ta opp et lån på det de mangler. Et slikt vedtak vil også være et kraftig politisk 214 
signal om at studentene virkelig ønsker et nybygg.  215 
 216 
En eventuell støtte til nybygg kan finansieres på flere måter, og saksbehandler vil 217 
skissere noen av disse. Alternativene er ikke satt opp i prioritert rekkefølge. 218 
 219 
Alternativ a  �± Vedta å øke semesteravgiften med en sum på ca 11 kroner, slik at ny 220 
semesteravgift per student blir ca 591 kroner.  221 
 222 
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Alternativ b  �± Vedta å flytte 1 MNOK fra en av postene semesteravgiften fordeles 223 
på i budsjettet for semesteravgiften til posten "Drift av VT+økonomiske avtaler", hvor 224 
de settes på budsjettpost 77037 Studentersamfundet. 225 
 226 
Alternativ c  �± Vedta at 1 MNOK i Velferdstingets budsjett skal flyttes til budsjettpost 227 
77037 Studentersamfundet. 228 
 229 
Av de tre skisserte alternativene ser saksbehandler alternativ b og alternativ c som 230 
de mest aktuelle forslagene. Alternativ a, om å øke semesteravgiften, er fullt mulig, 231 
men på bakgrunn av prosessene som må gjennomføres for å kunne øke 232 
semesteravgiften ses dette alternativet som lite hensiktsmessig. For at 233 
semesteravgiften skal økes må endringen godkjennes av Kunnskapsdepartementet, 234 
noe som gjør at en eventuell støtteordning mest sannsynlig ikke vil være realisert før 235 
tidligst 2022. 236 
 237 
For alternativ b ser saksbehandler det som mulig å flytte 1 MNOK fra budsjettposten 238 
Refusjon tannhelse uten at studentene vil merke noe særlig til det, men et slikt 239 
vedtak i Velferdstinget vil kreve en endring i Retningslinjer for støtte til TANNHELSE. 240 
 241 
Tannhelserefusjonsordningen ble vedtatt i 2016, som en erstatning for en 242 
helserefusjonsordning og reguleres gjennom Retningslinjer for støtte til 243 
TANNHELSE. Retningslinjer for støtte til TANNHELSE ble vedtatt av Velferdstinget 244 
den 21.11.2018, hvor det ble satt et tak på ordningen på 5 MNOK. Ordningen har 245 
siden den gang blitt diskutert flere ganger, men det har ikke blitt gjort endringer i 246 
ordningen eller retningslinjene siden 2018.  247 
 248 
Regnskap fra Sit viser at det i 2018 ble brukt 3 022 111 av budsjettposten Refusjon 249 
tannhelse, mens det i 2019 ble brukt 3 221 915 kroner. En reduksjon på 1 MNOK vil, 250 
hvis man ser på tidligere bruk, ikke medføre at studenter som søker om 251 
tannhelserefusjon vil få avvist sine søknader. Begrunnelsen for denne påstanden er 252 
at det ikke er så mange studenter som det er budsjettert for som søker på denne 253 
ordningen. 254 
 255 
Når det kommer til alternativ c ser saksbehandler det slik at Velferdstinget kan flytte 256 
1 MNOK i sitt eget budsjett, uten at dette vil påvirke den daglige driften av 257 
organisasjonen eller andre økonomiske avtaler i 2021m dersom budsjettet for 258 
Velferdstinget blir lignende budsjettet for 2020. I 2020 har Velferdstinget hatt en 259 
budsjettpost på over 1 MNOK kalt bevilgninger i henhold til vedtak i Velferdstinget. 260 
Denne budsjettposten åpner opp for at Velferdstinget har rom i budsjettet til å fatte 261 
vedtak som vil ha økonomiske konsekvenser for organisasjonen i løpet av året, og 262 
eventuelt inngå nye økonomiske avtaler, uten å måtte gå gjennom en prosess for å 263 
revidere budsjettet i løpet av kalenderåret. 264 
 265 
Saksbehandlers vurdering er at det vil være mest hensiktsmessig å gå for alternativ 266 
b, og innstiller på dette alternativet. Selv om dette alternativet kan bli sett på som et 267 
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vedtak som svekker et velferdstilbud til studentene, viser regnskapet for 2018 og 268 
2019 at ordningen med tannhelserefusjon kan være overbudsjettert. Selv om 269 
alternativ c også er en mulighet ser saksbehandler det som mer hensiktsmessig å 270 
vedta alternativ b, da alternativ c vil kunne begrense Velferdstinget sitt handlingsrom 271 
i fremtiden.    272 
 273 
I forslag til vedtak er det foreslått at det skal opprettes en intensjonsavtale mellom 274 
Velferdstinget og Studentersamfundet før en eventuell støtte til nybygg utbetales, 275 
med en oppsigelsestid på 24 måneder. Tanken bak avtalen er å formalisere støtten 276 
slik at den blir noe lignende de økonomiske avtalene Velferdstinget har med andre 277 
aktører, men det er foreslått at arbeidsutvalget skal utarbeide denne før den signeres 278 
av organisasjonenes ledere, slik at intensjonsavtalen kan være signert i løpet av 279 
dette semesteret. Det er foreslått en oppsigelsestid på 24 måneder for å gi 280 
Studentersamfundet forutsigbare og trygge rammer for byggingen av et nybygg.  281 
 282 
Videre er det foreslått at oppsigelsestiden og den økonomiske støtten til nybygg vil 283 
utgå dersom Studentersamfundet ikke lenger skulle ha behov for økonomisk støtte til 284 
nybygg. Bakgrunnen for dette forslaget er at Velferdstinget skal være trygge på at en 285 
eventuelt økonomisk støtte til nybygg ikke skal videreføres dersom det ikke lenger 286 
skulle være behov for en slik støtte. Denne setningen vil kunne redusere mengden 287 
byråkrati i Velferdstinget, som Studentersamfundet eventuelt må forholde seg til, i 288 
fremtiden. 289 
 290 
Velferdstinget står selvfølgelig fritt til å ikke vedta en økonomisk støtteordning til 291 
nybygg på Studentersamfundet eller vedta en annen finansieringsmåte av en slik 292 
ordning dersom det skulle være ønskelig. Om det ikke er ønskelig å vedta den 293 
økonomiske støtteordningen kan man levere et strykningsforslag på linje 325, fra og 294 
med "med følgende endringer", til og med linje 344. 295 
 296 
Saksbehandler ser det som hensiktsmessig å vedta en slik støtteordning da det 297 
sikrer et nybygg på Studentersamfundet økonomisk. Ved å få denne støtten fra 298 
Velferdstinget legges det til rette for at Studentersamfundet ikke må forplikte seg til 299 
kommersielle aktører for å realisere nybygget, noe som vil bidra til at et nybygg 300 
faktisk blir for studenter. Skal for eksempel en butikkjede stå for en lignende 301 
økonomisk støtte vil de kunne kreve at ulike arealer skal kunne benyttes av dem til 302 
ulike arrangementer, eller at de skal få ha et utsalgssted i selve bygget. Dette vil 303 
kunne gi mindre plass og tid på Studentersamfundet for studentene og andre 304 
studentorganisasjoner som ønsker å bruke deres lokaler, noe som ses på som 305 
ugunstig for dagens og fremtidens studenter. 306 
 307 
En mangel på økonomisk støtte fra Velferdstinget vil også kunne bidra til at et 308 
nybygg på Studentersamfundet ikke blir realisert, da det er usikkert hvor lenge 309 
prosjektet kan pågå uten nødvendig økonomisk støtte.  310 
 311 
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Det er derimot snakk om mye penger, og saksbehandler vil oppfordre Velferdstingets 312 
representanter til å reflektere over om en slik økonomisk støtte er en bruk av 313 
semesteravgiften de vil stille seg bak. 314 
 315 
Total vurdering:  316 
Saksbehandler mener budsjettet for Sit Velferd er ryddig lagt opp og at endringene 317 
fra 2020 til 2021 er godt begrunnet. Saksbehandler mener også at helheten 318 
reflekterer at innspillene til VT har blitt tatt med i saksgangen med utarbeidelsen av 319 
budsjettet, og vi ser det som veldig positivt at dette fortsetter. Det er også positivt at 320 
Sit Velferd velger å anta litt mindre studenter enn man tror skal komme i 2021som 321 
betaler semesteravgift. Dette gir en økonomisk trygghet og et bærekraftig budsjett.  322 
 323 
Arbeidsutvalgets innstilling: 324 
Velferdstinget vedtar budsjettet for Sit Velferd 2021 med følgende endringer: 325 
- Refusjon tannhelsetjeneste reduseres fra 5 MNOK til 4 MNOK.  326 
- Drift av VT+økonomiske avtaler økes med 1 MNOK, til totalt 8 552 000 kroner. 327 
 328 
Økningen på 1 MNOK til drift av VT+økonomiske avtaler skal settes inn på 329 
budsjettpost 77037 Studentersamfundet, og øremerkes til finansiering av nybygg. 330 
Den økonomiske støtten til nybygg på Studentersamfundet skal videreføres til et 331 
nybygg er realisert, med mindre Velferdstinget vedtar noe annet. 332 
 333 
Det settes et makstak på den økonomiske støtten til nybygg på Studentersamfundet 334 
gjennom denne budsjettposten på totalt 15 MNOK, over 15 år. 335 
 336 
Arbeidsutvalget får mandat til å utarbeide en intensjonsavtale mellom Velferdstinget 337 
og Studentersamfundet. Avtalen skal signeres av begge parter før en eventuell 338 
utbetaling kan gjennomføres, med en oppsigelsestid på 24 måneder. Oppsigelsestid 339 
og den økonomiske støtten til nybygg vil utgå dersom Studentersamfundet ikke 340 
lenger skulle ha behov for økonomisk støtte til nybygg. 341 
 342 
Velferdstinget reduserer taket på 5 millioner for støtte til tannhelse i Retningslinjer for 343 
støtte til TANNHELSE til 4 millioner, med ikrafttredelse 31.12.2020. 344 
 345 
Velferdstinget ønsker at det skal settes ned en gruppe bestående av noen fra VT-346 
AU, studentorganisasjonene tilknyttet husene i Gjøvik og Ålesund, ansatte ved 347 
husene i Gjøvik og Ålesund og Sit Velferd. Disse skal sammen se på en løsning for 348 
en langsiktig strategi for hvordan man skal drifte husene, og samtidig bruke dem som 349 
et virkemiddel for å styrke studentfrivilligheten i byene. AU får mandat til å sammen 350 
med Sit utarbeide en mer konkret handlingsplan som ved en senere anledning på 351 
vårsemesteret i 2021 skal presenteres for VT. 352 
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Møtedato: 24.11.2020 1 
Saksbehandler: Michael Li Stene 2 
___________________________________________________________________ 3 
 4 
VT-sak 44/20: Budsjett Kafe 5 
___________________________________________________________________ 6 
 7 
 8 
Definisjoner/forkortelser:  9 
VT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og Trondheim  10 
 11 
Vedlegg:   12 
Vedlegg 4: Budsjett Sit Kafe 2021 13 
 14 
Hensikt med saken:   15 
VT skal uttale seg om budsjettet til Sit Kafe 16 
  17 
VT is going to comment on the budget to Sit Café.  18 
 19 
Bakgrunn for saken:  20 
I henhold til samarbeidsavtalen med Styret i Sit skal VT uttale seg om Sit Kafes 21 
budsjett.  22 
 23 
Årets budsjett bærer store preg av den pågående pandemien. Færre eksterne 24 
oppdrag og mindre aktivitet på campus er med på å knytte større risiko opp mot 25 
årets budsjett kontra tidligere år. 26 
 27 
Saksbehandlers vurdering:  28 
Saksbehandler ser positivt på Sits planer om utvikling og videreutvikling av ulike 29 
konsept. Dette gjelder blant annet Trust Meal, som ved å kunne gi et mattilbud hele 30 
døgnet, sørger for et bredere tilbud for studenter som oppbevarer seg på campus 31 
utenom kantinenes og kioskenes åpningstider. Dette er i tråd med VTs 32 
campuspolitiske plattform, hvor man ønsker en døgnåpen campus med økt aktivitet 33 
på kveldstid.   34 
 35 
I henhold til Sits strategi for 2025 og VTs uttalelse på strategien bør Sit Kafe se på 36 
muligheter for å ha kommersiell fortjeneste på andre områder som ikke bare 37 
studenter benytter seg av. Her ser Sit på å utvikle nye konsept med burger og pizza.  38 
Man kan ha fortjeneste på denne virksomheten og heller holde prisene nede på den 39 
ordinære serveringen på campus. Om dette skal være et tilbud som studenter 40 
benytter seg av, burde prisene tilsvare eller være lavere enn andre lignende aktører 41 
ut ifra VTs politikk.  42 
 43 
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Saksbehandler setter pris på at satsninger både for studentrettede tiltak, og tiltak til 44 
andre. Dette er i tråd med strategien som Sit har utarbeidet for 2025. Det skal dog 45 
legges til at saksbehandler savner mer konkrete nøkkeltall å forholde seg til i 46 
budsjettet. Det kan framstå vel generelt. 47 
 48 
Det skal tilføyes at selv om budsjettet er ryddig framstilt, har prosessen vært 49 
kritikkverdig. Ut ifra samarbeidsavtalen har saksbehandler mottatt budsjett etter frist, 50 
noe som har hatt konsekvenser for utformingen og informasjonshentingen til dette 51 
sakspapiret.  52 
 53 
AUs innstilling:  54 
Velferdstinget mener det er lagt fram gode prioriteringer for budsjettet til Sit kafe som 55 
samsvarer godt med Sits strategi og Velferdstingets politikk på området. VT synes 56 
det er kritikkverdig at man ikke har fått tilsendt et faktisk budsjett med nøkkeltall som 57 
man kunne kommentere på. 58 
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Møtedato: 24.11.2020 1 
Saksbehandler: Michael Li Stene 2 
___________________________________________________________________ 3 
 4 
VT-sak 45/20: Budsjett Idrett 5 
___________________________________________________________________ 6 
 7 
Definisjoner/forkortelser: 8 
VT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og Trondheim 9 
AU: Arbeidsutvalget 10 
 11 
Vedlegg:  12 
Vedlegg 5: Budsjett Idrett 2021 13 
 14 
Hensikt med saken:  15 
VT skal uttale seg om budsjettet til Sit Idrett. 16 
  17 
VT is going to comment on the budget to Sit Sports. 18 
 19 
Bakgrunn for saken: 20 
I henhold til samarbeidsavtalen med Styret i Sit skal VT uttale seg om Sit Idretts 21 
budsjett.  22 
 23 
Årets budsjett bærer store preg av den pågående pandemien. Færre studenter som 24 
kjøper treningsmedlemskap hos Sit og mindre kapasitet på treningssentre er årsaken 25 
til dette.  26 
 27 
Saksbehandlers vurdering:  28 
Saksbehandler ser det som svært positivt at Sit ønsker å investere i lavterskel 29 
aktivitet i de tre studiebyene for mer aktive campus. Dette samsvarer godt med VTs 30 
politikk på området. Et større søkelys på å kunne nå ut bredere til flere studenter og 31 
tenke alternativt med digitale løsninger, er også noe som Sit skal ha kudos for. Det 32 
skal dog legges til at saksbehandler savner mer konkrete nøkkeltall å forholde seg til 33 
i budsjettet. Det kan framstå vel generelt. 34 
 35 
Det skal tilføyes at selv om budsjettet er ryddig framstilt, har prosessen vært 36 
kritikkverdig. Ut ifra samarbeidsavtalen har saksbehandler mottatt budsjett etter frist, 37 
noe som har hatt konsekvenser for utformingen og informasjonshentingen til dette 38 
sakspapiret.  39 
 40 
AUs innstilling: 41 
Velferdstinget mener det er lagt fram gode prioriteringer for budsjettet til Sit Idrett 42 
som samsvarer godt med Sits strategi og Velferdstingets politikk på området. VT 43 
synes det er kritikkverdig at man ikke har fått tilsendt et faktisk budsjett med 44 
nøkkeltall som man kunne kommentere på. 45 
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Møtedato: 24.11.2020 1 
Saksbehandler: Simen Tjølsen Oftedahl  2 
___________________________________________________________________ 3 
 4 
VT-sak 46/20: Budsjett for Sit Bolig 5 
___________________________________________________________________ 6 
 7 
Definisjoner/forkortelser: 8 
Sit: Studentsamskipnaden i Gjøvik, Ålesund og Trondheim 9 
KPI: Konsumprisindeksen �± indeks som viser endringer i prisene på varer og 10 
tjenester som kjøpes. 11 
 12 
Vedlegg:  13 
Vedlegg 6: Sit Bolig �± Driftsbudsjett for 2021 14 
 15 
Hensikt med saken:  16 
Velferdstinget skal uttale seg om budsjettet for Sit Bolig.  17 
  18 
The Welfare Council is going to comment on the budget for Sit Housing. 19 
 20 
Bakgrunn for saken: 21 
I henhold til samarbeidsavtalen mellom Velferdstinget og styret i Sit skal 22 
Velferdstinget uttale seg om budsjetter for Sit på overordnet nivå.  23 
 24 
Sit Bolig �± Driftsbudsjett for 2021 er et av disse budsjettene. Budsjettforslaget ble 25 
sendt til Velferdstinget ledelse kvelden onsdag 11. november. 26 
 27 
Saksbehandlers vurdering: 28 
Saksbehandler vil berømme Sit med å ha produsert et godt og ryddig budsjett-29 
dokument for Sit Bolig 2021. Ettersom saksbehandler mottok dokumentet såpass 30 
nærme sakspapirfristen, har det vært noe utfordrende å lage et godt sakspapir til 31 
Velferdstinget. Sit og arbeidsutvalget har sett på hvordan prosessene rundt 32 
budsjettbehandlingene i Velferdstinget kan gjøres bedre i fremtiden. 33 
 34 
I budsjettforslaget er det foreslått å øke personalkostnadene for Sit Bolig med 35 
5 199 000 kroner, noe som utgjør en økning på ca. 10%. Bakgrunnen for denne 36 
økningen er:  37 

- økte ressurser på prosjekt- og utviklingsavdelingen for å realisere pågående 38 
og kommende prosjekter. 39 

- styrkning av utleie-/kundesenter for å øke servicetilbudet og gjennomføre 40 
strategiske tiltak. 41 

- øke bemanningen på renhold og drift- og vedlikehold for å erstatte ekstern 42 
innleie av personal som de har i dag. 43 

- generell lønnsøkning (utgjør ca. 2.5%) 44 
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Saksbehandler ser den foreslåtte økningen på personalkostnader som gunstig for å 45 
oppnå de strategiske målene for Sit Bolig. Økningene vil hovedsakelig gå til å styrke 46 
Sit Bolig sine tjenester, noe som direkte vil komme dagens og fremtidens brukere av 47 
studentboligene til gode. 48 
 49 
Saksbehandler stiller seg positiv til at det i budsjettet kun er lagt inn en generell 50 
husleieøkning på 1%, til tross for at det er forventet en større økning av KPIen i 51 
2021. Dette bidrar til at studenter kan få et rimeligere sted å bo, samtidig som Sit tar 52 
sitt ansvar med å være en prisregulerende aktør på boligmarkedet på alvor. Det ser 53 
ikke ut som om det egentlig er et behov for å øke den generelle husleien med 1% 54 
per dags dat. Saksbehandler ser det derimot som gunstig å gjennomføre denne 55 
økningen nå, for å unngå å holde eventuelle økninger i fremtiden på et lavt og 56 
forutsigbart nivå for Sit sine leietakere. 57 
 58 
Når det kommer til de foreslåtte prioriteringene for 2021 virker disse fornuftige og 59 
gode, spesielt under de strategiske prioriteringene. Punktene er viktige for å styrke 60 
Sit Bolig sitt strategiske arbeid, da det vil kunne bidra til en bedre brukeropplevelse 61 
for studentene og et sterkere velferdstilbud.  62 
 63 
Saksbehandler ønsker derimot å rette ekstra oppmerksomhet mot avsnittet om 64 
Energikostnader i budsjettforslaget. Tentativt regnskap for Sit 2020 har vist at det er 65 
et estimert underforbruk på 11-12 millioner kroner på strømutgiftene. Dette betyr at 66 
studentene i Sit sine boliger har betalt for mye i energikostnader, som er 67 
strømutgiftene i husleiene deres. Det er veldig positivt at det ses på hvordan 68 
ordningen rundt justering av studentenes energikostnader kan forbedres, det er det 69 
virkelig et behov for. Saksbehandler ser det som hensiktsmessig at arbeidsutvalget 70 
og Boligrådet involveres i arbeidet med å se på ulike modeller for hvordan dette kan 71 
løses, og innstiller derfor på dette. 72 
 73 
Arbeidsutvalgets innstilling: 74 
Velferdstinget setter pris på et godt og ryddig budsjettfremlegg fra Sit Bolig. 75 
 76 
Den generelle husleieøkningen bør ikke overstige 1%, for å styrke Sit sin rolle som 77 
prisregulerende aktør. 78 
 79 
Velferdstinget stiller seg positive til at Sit skal se på ulike modeller for å sikre en mest 80 
mulig riktig og forutsigbar energikostnad for studentene og studentorganisasjoner i 81 
deres bygg. Arbeidsutvalget og Boligrådet bør involveres i arbeidet med å se på ulike 82 
modeller for dette. 83 
 84 
Det er viktig at Sit fortsetter det strategiske arbeidet med å styrke Sit Bolig sine 85 
velferdstilbud og tjenester. 86 
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Møtedato: 24.11.2020 1 
Saksbehandler: Kenneth Stange 2 
___________________________________________________________________ 3 
 4 
VT-sak 47/20: Budsjett for Velferdstinget 5 
___________________________________________________________________ 6 
 7 
Definisjoner/forkortelser: 8 
VT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og Trondheim 9 
AU: Arbeidsutvalget 10 
VU: Velferdsutvalgene 11 
KPI: Konsumprisindeks 12 
 13 
Vedlegg:  14 
Vedlegg 7: Forslag til budsjett for Velferdstinget 2021 15 
Vedlegg 8: Foreløpig regnskap for Velferdstinget 2020 16 
Vedlegg 9: Budsjett for Velferdstinget 2020 17 
 18 
Hensikt med saken:  19 
Vedta Velferdstingets budsjett for VT 2021. 20 
 21 
Decide the budget for the Welfare Council 2021. 22 
 23 
 24 
Bakgrunn for saken: 25 
Velferdstinget vedtar på siste møte på høstsemesteret budsjettet for neste år. Her 26 
foretar VT prioriteringer av de midlene som er avsatt til drift gjennom 27 
semesteravgiftsfordelingen. Ulike satsninger og prioriteter må gis midler i budsjettet 28 
for at det skal være realistisk for arbeidsutvalget å gjennomføre disse. Det er derfor 29 
nødvendig å se budsjettet i sammenheng med arbeidsprogram og andre politiske og 30 
organisatoriske vedtak.    31 
 32 
Det er også verdt å merke seg at budsjettet følger kalenderår og at arbeidsutvalgets 33 
perioder løper fra sommer til sommer. Økonomireglement innehar på grunn av dette 34 
en bestemmelse om at bare 55 % av budsjettet for hvert år kan brukes før 1.juli. 35 
Velferdstinget må ha bytte av arbeidsutvalg i bakhodet når budsjettet utformes for å 36 
sikre forsvarlig drift og rom for satsninger på høstsemesteret. 37 
 38 
I fjor startet vi med å gå bort fra å KPI-justere våre økonomiske avtaler, da 39 
semesteravgiften ikke er KPI-justert. Vi valgte samtidig å sette revideringen av 40 
avtalene i kortere intervaller slik at man kan oftere se an behovet for 41 
økning/redusering. Det er også budsjettert med en lønnsvekst på 3%. Dette kommer 42 
av at AUs lønn og honorar utbetales etter statens lønnstrinn 20. Disse 43 
forhandlingene er ikke i boks enda, men det antas at det ikke kommer til å overstige 44 
3%. 45 
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 46 
Sit velferd har budsjettert 7 552 000kr til drift av VT i 2021. I denne budsjettposten 47 
ligger også alle våre økonomiske avtaler. I 2020 ble Velferdstinget budsjettert med 48 
7 553 000 kr. I realiteten vil den totale summen være mye større, dette kommer av 49 
koronapotten Velferdstinget bestemte at skulle legges inn på 77051 «Velferdstingets 50 
sponsormidler».  51 
 52 
Saksbehandlers vurdering: 53 
Saksbehandler ser det som hensiktsmessig å gå gjennom alle hovedpunkter i 54 
budsjettet og argumentere for de relevante underpunktene i hver bolk. Helheten av 55 
budsjettet vil bli argumentert for på slutten. 56 
 57 
Det er også viktig å tenke over at halve budsjettet skal være for neste års 58 
Velferdsting, så vi bør tilrettelegge for at de også skal ha midler som de kan benytte 59 
seg av. 60 
 61 
En annen ting man må tenke på er at regnskapet ikke har med seg en del utgifter fra 62 
november og desember. Så på en del av postene vil forbruket være større enn det 63 
som er vist i regnskapet. Det har også vært et ekstraordinært år der mye har vært 64 
avlyst og mange av postene er preget av hjemmekontor. Regnskapet slik det da 65 
fremstår må tas med en stor klype salt for hvordan et «vanlig» år ville sett ut. Noen 66 
av postene er derimot ganske like som før, men lave. Dette kommer av at AU har 67 
vært veldig dårlige til å bruke av postene, eller har vært mer nøktern enn man 68 
kanskje burde vært. Det er da vanskelig å med god samvittighet redusere disse 69 
postene (F.eks. sosialpost eller overtidsmat) da man vet at man burde vært flinkere 70 
her. Da legger man også opp til at neste års VT skal være flinke å benytte seg av 71 
postene.  72 
 73 
1 Personalkostnader  74 
Under personalkostnader er det lite som kan endres på, månedslønn (50100) er 75 
pengene de tre på heltid får som lønn. Lønn er regulert i økonomiinstruksen vår til 76 
lønnstrinn 20. fra statens satser. Honorarer (50300) er det som utbetales til deltid og 77 
stedlige ledere. Feriepenger og arbeidsgiveravgift kommer fra lønninger. Dette er da 78 
justert opp med 3% for å sørge for at budsjettpostene er store nok til at utgiftene 79 
regulert i økonomiinstruksen kan utbetales. For enkelthetsskyld er de også rundet av 80 
til hele 1000. 81 
 82 
Tatt fra økonomiinstruks: «Ved pålagt sammenhengende arbeidstid utover 10 timer 83 
dekker Velferdstinget utgifter til mat for AU/ Rådgiver. Utgiftene for mat følger NSOs 84 
diettsats for middag.» Pengene brukt her kommer fra bespisning i forb.m overtid 85 
(59010). Denne posten er satt til samme sum som før. Grunnen til at posten ikke er 86 
foreslått å reduseres er fordi det ofte oppstår situasjoner som krever over 10 timers 87 
arbeid i løpet av et år. Hovedsakelig er det heltid som er i disse situasjonene, men 88 
de kan også forekomme for deltid og stedlige ledere. Fra regnskapet som er lagt ved 89 
er det blitt brukt 21% i år. Denne prosenten kommer til å øke, da det har vært noe 90 
overtidsmat i det siste som ikke har rukket å komme med på regnskapsrapporten. 91 
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Hvis denne posten skal reduseres bør det også ses i sammenheng med at man skal 92 
legge opp til mindre overtid. Dette kan man godt gjøre, men antall saker og mengde 93 
politikk man får til kommer til å bli hemmet av dette. Grunnen til det er at det er 94 
nærmest umulig å ha en vanlig arbeidsdag da man er avhengig av så mange andre 95 
personer som man jobber sammen med om møter og frister. Resultatet av det vil da 96 
bli mindre saker man får opp på VT-møtene. Eventuelt kan man se det i 97 
sammenheng med økonomireglementet og fjerne punktet om at man skal få 98 
overtidsmat på et senere VT-møte. Saksbehandler vil da også tro at det kan gi en 99 
person mindre motivasjon til å jobbe overtid. Mye av dette er spekulasjoner, men det 100 
kan være verdt å tenke over, da det kan ha en konsekvens som ikke er så enkel å se 101 
ved første øyekast.  102 
 103 
Sosiale aktiviteter (59100) brukes til teambuilding og kulturbygging av AU. 104 
Et sosialt og godt sammensveiset AU jobber bedre sammen og er mer motivert, det 105 
vil da gi merverdi i form av bedre kvalitet på arbeid og mer motivasjon til å jobbe 106 
overtid de gangene det måtte trenges. Julebord og sommerfest (for hele VT) ligger 107 
også under denne budsjettposten som saksbehandler mener er viktig å gjennomføre 108 
for å holde motivasjon og interesse oppe for VT sine medlemmer. Sosialt med hele 109 
VT bidrar også til et mer givende og attraktivt verv, og kan hjelpe for god promotering 110 
til at flere vil stille som representant. Denne posten er foreslått justert opp fra 44.000 111 
kr til 70.000 kr. Dette er delvis fordi det kan være dyrere med både julebord og 112 
sommerfest neste år og så ble det også bestemt å utsette årets julebord pga. 113 
smittesituasjonen og ta det neste år.  114 
 115 
 116 
 117 
 118 
2 Kontordrift 119 
Inventar og utstyr (64500) er foreslått å reduseres fra 40000 kr til 30000 kr. Dette 120 
kommer av at det i fjor ble investert i nye bærbare jobb pc-er til heltid. Neste år ser 121 
man ikke et like stort behov for innkjøp, men det har vært snakk om et kjøleskap som 122 
fungerer til kontoret, ny printer og litt utstyr til å bedre være rustet for digitale møter 123 
og slikt som korona medfører.  124 
 125 
Revisjonshonorar (66400) er en avtalefestet utgift og foreslås å økes fra 20 000 kr til 126 
25 000 kr for å regulere for inflasjon. 127 
 128 
Nettside drift (66532) har tidligere vært på 80 000 kr, og foreslås redusert til 60 000 129 
kr. Det kommer av at de fleste utgifter på nettsiden hovedsakelig kan sees på som 130 
utvikling. Samtidig er den årlige driften på 42 000kr ifølge avtalen og man regner 131 
med at ekstrahjelp/konsultasjoner vil kunne koste litt mer.  132 
 133 
Nettside utvikling (66534) er  redusert til 50 000 kr fra 100 000 kr. Dette kommer av 134 
at vi i fjor periodiserte en sum over to år for utviklingen av hele nettsiden vi nå har. 135 
På denne måten så det finere ut i budsjettet enn at vi gikk langt over budsjettet på 136 
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denne posten i 2019. Det betyr at det meste av kostnader til utvikling da vil komme 137 
fra ting man ønsker å implementere i løpet av 2021. 138 
 139 
Kontorrekvisita (67100) foreslås å reduseres fra totalt 26 000 kr til 21 000kr da 140 
denne posten ikke har store usikkerhetsmomenter og alltid har blitt brukt mindre 141 
penger på enn budsjettert.  142 
 143 
Leie, service, vedlh. kontormask (67130) er en fast avtale vi har, men vi har endelig 144 
etter langt om lenge klart å avslutte denne avtalen da den er veldig dyr og vi får 145 
veldig lite ut av den. Vi trenger derfor bare å budsjettere med kostnaden frem til 146 
mars, samt kostnaden av å fjerne maskinen. Dette anslår saksbehandler kommer til 147 
å koste maks 30 000 kr 148 
 149 
Aviser (67600) har blitt justert litt opp for å ta høyde for økte priser i 2021. Her er det 150 
kjøpt nettilgang og noen papirutgaver på lokalaviser som er relevant for Gjøvik, 151 
Ålesund og Trondheim.  152 
 153 
Faglitteratur/bøker (67630), Telefon (68100) og Porto (68500) er ikke endret.  154 
 155 
 156 
3 Reiseutgifter 157 
Reiseutgifter/Billetter (70500) har blitt økt med 10 000kr hver til Gjøvik og Ålesund. 158 
Det er også budsjettert med mer penger til reiser for Ålesund enn Gjøvik da reise 159 
Ålesund-Trondheim er dyrere enn Gjøvik-Trondheim. Grunnet korona er det 160 
vanskelig å estimere størrelsen på disse, da en del møter kan bli digitalt, og på andre 161 
siden blir det stadig dyrere å reise. Saksbehandler har derfor valgt å legge seg på 162 
den sikre siden å prioritere mer penger til Gjøvik og Ålesund da det er viktig at de får 163 
ta del i VT-møtene. For Trondheim er kostnadene hovedsakelig knyttet til at heltid 164 
reiser til Gjøvik og Ålesund for å besøke dem. Dette sees på som veldig viktig for å 165 
få et bedre innblikk i hvordan det er i de andre byene. 166 
 167 
Kjøregodtgjørelse (70600) og avgift for denne (70601) har en egen budsjettpost, 168 
men pengene trekkes fra reiseutgifter. Det sees derfor ikke som hensiktsmessig å 169 
endre noe på dette. Det som kan diskuteres ved en annen sak er om vi burde ha et 170 
standardisert kjøregodtgjørelse-dokument. Dette fordi måten det gjøres på nå er 171 
veldig tungvint. 172 
 173 
4 Profilering og Kurs 174 
Reklame, annonser (73100) har ikke blitt endret på. Her er det bare blitt brukt 20% 175 
og saksbehandler ser det som hensiktsmessig at AU må bli flinkere til å bruke 176 
penger til å promotere det Velferdstinget gjør utad med betalte innlegg.  177 
 178 
Kampanjer (73110) har det ikke blitt endret noe på. Dette er en post med potensiale 179 
som har blitt noe nedprioritert grunnet korona-situasjonen. Å lage en kampanje tar 180 
tid, men det kan i riktig setting ha en stor effekt.  181 
 182 
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Prosjektmidler (73111) er en budsjettpost som ble opprettet i fjor da man så et behov 183 
for å ha en form for sekkepost der man kan få til ting som dukker opp med kort 184 
tidsfrist og ikke passer inn i de andre budsjettpostene. Eksempler på hva denne er 185 
brukt til er grafisk profil, samarbeidspartner med aktiv campus, noen koronatiltak som 186 
skulle bl.a. hjelpe folk å få handlehjelp osv. Saksbehandler ser på denne posten som 187 
veldig viktig å opprettholde i 2021 da vi er inne i en periode der det er vanskelig å 188 
forutse hvordan året kommer til å bli. Da kan en pott som dette være med på å støtte 189 
opp et fleksibelt arbeidsutvalg som har handlingsrom til å gjennomføre prosjekter 190 
som kan gi stor nytte til studentene. En ting som er tenkt på dette potten allerede er 191 
støtte til å starte opp pilotprosjektet om å hjelpe foreninger med økonomistyring og 192 
kontinuitet. Der er det per nå planlagt at noen foreninger fra alle studiebyene blir med 193 
i et pilotprosjekt og at man etter hvert som man ser resultater tar en ny vurdering på 194 
om man ønsker å opprette en egen post for dette og utvide tilbudet.  195 
 196 
Informasjon og profileringsart. (73115) blir foreslått å opprettholde. Vi begynte i 2020 197 
å bytte ut en del profileringsmateriale med den nye grafiske profilen, men ser at det 198 
fortsatt gjenstår en del arbeid her.  199 
 200 
Representasjon eksternt (73200) har ikke blitt endret på. Saksbehandler ønsker å 201 
ikke innskrenke den, på tross av at en del av utgiftene her er knyttet til reise. Dette 202 
fordi det er vanskelig å forutse nå om det vil være muligheter for reising i 2021. Dette 203 
kan være en verdifull pott for å sikre gode relasjoner med andre som driver med 204 
samme type politikk som det vi gjør, og en pott der man kan få mye verdifull 205 
kunnskap gjennom.  206 
 207 
Møteutgifter (73220) endres ikke. Denne poster har heller ikke blitt brukt opp, men 208 
det har kommet et ønske fra både AU og VT representanter om at det kan 209 
iverksettes tiltak for å gjøre VT og AU møtene mer trivelige og motiverende.  210 
 211 
Gaver (73250) endres ikke. Gaver gis til f.eks. møteleder, studentrepresentanter i 212 
Sit-styret når de går av og eierorgan når de går av. 213 
 214 
Interne Kurs (73300) økes til totalt 216 000 kr. Dette gjøres fordi man har sett at å 215 
arrangere oppstartsseminar og slik er dyrere når det er en del restriksjoner som må 216 
følges. Saksbehandler tenker at vi må være nøkterne i pengebruk, men ser også på 217 
dette som en av de viktigste postene for å sikre god erfaringsoverføring, samtidig 218 
som det bidrar enormt til motivasjon og knytting av bånd mellom de som sitter i VT. 219 
Saksbehandler tenker det er bedre å overbudsjettere litt på denne posten enn 220 
underbudsjettere, da det økonomiske rundt så store seminarer og turer kan variere 221 
veldig.  222 
 223 
Eksterne kurs (73320) er foreslått å opprettholdes på 30 000 kr. Denne posten har 224 
tidligere år blitt brukt til å sende Idrettsansvarlig og Boligansvarlig på årlige 225 
internasjonale konferanser. Saksbehandler er veldig usikker på hvor mye utbytte VT 226 
får fra å bruke så mye penger på enkeltpersoner. Det er også store utgifter som 227 
benyttes på personer med mindre stillinger i AU. I år har disse konferansene 228 
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naturligvis ikke vært holdt, men saksbehandler mener at denne potten kan benyttes 229 
til andre former for kurs som kan styrke AU i det arbeidet de daglig gjør.  230 
 231 
Forsikringspremie (75100) er ikke endret. Fra økonomiinstruksen står det at heltid 232 
har rett på forsikring dekket av VT.  233 
 234 
9 Økonomiske avtaler 235 
Når det kommer til økonomiske avtaler, er de allerede vedtatt av VT.  236 
De økonomiske avtalene som man ikke har betalt ut enda på regnskapet kommer av 237 
manglende dokumentasjon som er sendt oss fra de vi har avtalene med. AU driver 238 
om dagen og purrer på dette. (77031) Dirigentlønn til studentensemblene er gått 239 
over budsjett da vi har en avtale der vi legger ut for hele lønnen og får tilbakebetalt 240 
av NTNU.  241 
 242 
Den tingen som er viktigst å se på under økonomiske avtaler er Bevilgninger i hht. 243 
Vedtak i VT (77040) på 1 061 500 kr. Saksbehandler har derfor brukt resterende 244 
beløp som står igjen etter at alle andre poster er tatt som en slags sekkepost for 245 
økonomiske vedtak i VT. Det betyr i hovedsak at vi budsjetterer likt beløp som Sit 246 
velferd har gitt oss, og kan bruke disse midlene til tiltak eller økonomiske avtaler som 247 
skulle dukke opp. Da slipper vi å stå i en situasjon der vi ønsker å få til noe, men ikke 248 
har midlene. Saksbehandler mener at sittende AU og VT er en fornuftig gjeng som 249 
representerer studentene på en god måte, og at vi kan forvalte disse pengene og ta 250 
grundige beslutninger basert på studentenes meninger.  251 
 252 
Etter mye arbeid og grundig gjennomgang av alle poster i budsjettet, anser 253 
saksbehandler budsjettet som godt. Det er nøkternt lagt opp i forhold til velferd per 254 
krone. Det er flere poster i budsjettet som i år ikke blir brukt opp, men saksbehandler 255 
mener at dette har mye sammenheng med situasjonen vi befinner oss i og at 256 
underforbruket i år kommer til å gå til koronapott som er en god løsning.  257 
 258 
Saksbehandler ønsker også å opplyse om at meningen bak dette punktet i 259 
innstillingen «Ved eventuelle endringer i budsjettet justerer AU endringen med 260 
posten 77040 Bevilgninger i hht. Vedtak i VT, slik at det er en balanse i utgifter og 261 
inntekter internt i VT sitt budsjett.» er at man skal holde seg til rammen som Sit har 262 
satt. Man kan også tenke seg at et vedtak kan være «Vi ønsker å øke denne posten 263 
med 5000kr og redusere denne posten med 5000kr», men at den da skal «slå inn» 264 
hvis man bare ønsker å øke noe eller redusere noe og det totalt sett da ville endret 265 
på rammen for budsjettet. 266 
 267 
Det skal også nevnes at dette budsjettet vil bli revidert etter hvert som det f.eks. 268 
kommer inn en ny økonomisk avtale eller en omdisponering av penger. Disse 269 
reflekteres da ikke i dette budsjettet nå. 270 
 271 
AUs innstilling: 272 
Velferdstinget vedtar budsjettet med de endringer som kommer frem på møtet.  273 
 274 
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Ved eventuelle endringer i budsjettet justerer AU endringen med posten 77040 275 
Bevilgninger i hht. Vedtak i VT, slik at det er en balanse i utgifter og inntekter internt i 276 
VT sitt budsjett.  277 
 278 
Velferdstinget gir AU fullmakt til å justere budsjettet på de postene som omhandler 279 
de økonomiske avtalene som skal tas opp i samme møte, slik at de samsvarer med 280 
Velferdstingets vedtak. 281 
 282 
Velferdstinget gir AU redaksjonell fullmakt. 283 
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___________________________________________________________________ ' "
 ( "
E$<7471:'4$6@<'60'6#$51$6()) "
Sit: Studentsamskipnaden i Gj¿vik, •lesund og Trondheim  *"
•SS : •lesund Studentsamfunn !+ "
 !! "
=$%5$CC())!# "
,-./-00"! +"�±"123435672"89:8/-";<<"#+#!"!$ "
,-./-00" !! "�±"123435672"89:8/-";<<"#+!("!%"
 !&"
F$4170#)8$%)1&0$4())!' "
Revidere den ¿konomiske avtalen med • lesund Studentsamfunn. !( "
 !) "
Revise the financial agreement with • lesund Studentsamfunn. !* "
 #+"
G&0C6H44)<'6)1&0$4()#! "
I 2016 vedtok Velferdstinget en ¿konomisk avtale med • lesund Studentsamfunn ##"
(•SS ) med ikrafttredelse 01.01.2017, hvor 2/3 av st¿tten skulle gŒ til •SS sine #$"
undergrupper.  #%"
 #&"
Sak om ¿konomisk avtale med •SS ble tatt opp etter et ¿nske fra arbeidsutvalget/Sit #' "
om at det burde v¾re en langsiktig forpliktene ¿konomisk avtale mellom #("
Velferdstinget og •SS. F¿r dette s¿kte •SS st¿tte gjennom V elferdstinget og Sit sine #)"
sponsorprogrammer, bŒde til sine undergrupper og •SS sentralt. #*"
 $+"
I henhold til den ¿konomiske avtalen skal den reforhandles innen 31.12.2020. $! "
)$#"
;8)D// ()$$"
•SS er en organisasjon for studenter i •lesund som eies og driftes av sine $%"
medlemmer. •SS ble gjenoppstartet den 28. september 2009, og anses som et av $&"
de yngre studentsamfunnene i Norge. $' "
 $( "
•SS har pŒ det meste hatt har som sin viktigste oppgave Œ forbedre det sosiale $)"
velferdstilbudet til studentene ved NTNU i •lesund ved Œ fremme, utvikle og $*"
koordinere den studentsosiale aktiviteten i •lesund  %+"
 %!"
Alle studenter kan bli medlemmer av •SS uavhengig av studiested, dette omfatter %#"
ogsŒ fagskoler. De har pŒ det meste hatt 1500 medlemmer, men ligger pŒ rundt 500 %$"
medlemmer per dags dato grunnet utfordringer knyttet til Covid-19. %%"
 %&"
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•SS arbeider mye med Œ fylle studenthuset Banken med aktiviteter. Banken er %'"
studenthuset i •lesund , som ogsŒ finansieres gjennom semesteravgiften. %("
 %)"
/&012$3&4%5$61)BH6%$674C()%*"
Saksbehandler har oppdatert den ¿konomiske avtalen med •SS slik at den &+"
samsvarer med nyere ¿konomiske avtaler. Avsnitt om forpliktelser/gjenytelser er &!"
fjernet og justeringer av bel¿pet i henhold til konsumprisindeksen er fjernet. Avtalen &#"
er ogsŒ endret fra Œ skulle reforhandles etter fire Œr til to Œr, og oppsigelsestiden er &$"
redusert fra tolv mŒneder til seks mŒneder. &%"
 &&"
Saksbehandler har sammen med ledelsen i Velferdstinget og stedlig leder i •lesund &' "
gjennomf¿rt et m¿te med •SS. Saksbehandler stiller seg positiv til at den &("
¿konomiske avtalen videref¿res, da st¿tten blir brukt pŒ en mŒte som kommer &)"
dagens, og fremtidens, studenter i •lesund til gode.  &*"
 '+ "
Ordningen med at 2/3 av st¿tten skal gŒ til •SS sine undergrupper er foreslŒtt '! "
videref¿rt, da dette legger til rette for at undergruppene kan fokusere pŒ Œ gi et godt '# "
og variert sosialt tilbud til studentene, og ikke pŒ Œ s¿ke ¿konomisk st¿tte fra '$ "
Velferdstinget eller Sit hvert Œr.  '%"
 '& "
Undergruppene til •SS bruker disse midlene til Œ kj¿pe inn utstyr de kan bruke over '' "
flere Œr, som for eksempel kajakker. Alle studenter som er medlem av •SS kan lŒne '( "
dette utstyret gratis, noe som er veldig positivt for Œ legge til rette for et sosialt ') "
lavterskeltilbud for studentene. Det er ogsŒ en utfordringer at en del av •SS sitt '* "
utstyr har blitt stjŒlet under koronapandemien, sŒ det er et behov for Œ bygge opp (+"
dette tilbudet igjen. •rsaken for tyveriet er at •SS har et lager de ikke kan lŒse, men (! "
de arbeider for at NTNU/statsbygg skal la dem fŒ lŒse lageret. (#"
 ($"
Det er ogsŒ foreslŒtt Œ legge til en setning i slutten av f¿rste avsnitt under (%"
Rammebetingelser, om at bruken av den ¿konomiske st¿tten skal synliggj¿res i •SS (&"
budsjett og regnskap. Setningen er tatt med etter ¿nske fra •SS, da de ¿nsker Œ (' "
sikre kontinuitet og synlighet av st¿tten i organisasjonens budsjett og regnskap. (( "
 () "
Endringsforslag i avtalen mŒ ogsŒ godkjennes av •SS  f¿r man kan skrive under, sŒ (* "
eventuelle endringsforslag til avtalen b¿r gis beskjed om til •SS, s lik at vi eventuelt )+"
ikke mŒ behandle saken pŒ to pŒf¿lgende m¿ter grunnet uenighet.   )! "
"")#"
Dette kan gj¿res ved Œ forhŒndsinnsende endringsforslag, slik at saksbehandler kan )$"
ta kontakt med •SS  for Œ informere om forslaget, slik at det kan gis en )%"
muntlig beskjed om hva •SS tenker om forslaget. )&"
 )' "
I 62$7%1H#B&5C$#1)7441#75574C())( "
Velferdstinget vedtar Ç¿konomisk avtale •SS 2021È. )) "
Velferdstinget oppfordrer •SS  til Œ eksponere Velferdstinget fysisk der det er mulig, )* "
samt i sine sosiale medier. *+"
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!"#$%&#'()*+,--,*.*. )! "
/&012$3&4%5$6()!783&$5)97)/#$4$)#"
___________________________________________________________________ $"
 %"
: ; <1&0)+=>*.()?$@7%$674A)&@)"0'4'B710)&@#&5$)B$%)CD1$#)7)EF"@70)&"
___________________________________________________________________ ' "
 ( "
G$H7471F'4$6>H'60'6#$51$6()) "
VT: Velferdstinget i Gj¿vik, •lesund og Trondheim  *"
AU: Arbeidsutvalget !+ "
 !! "
:$%5$AA())!# "
Vedlegg 12: ¯konomisk avtale mellom Huset i  Gj¿vik og Velferdstinget  !$ "
Vedlegg 13: VT-sak 51/19: ¯konomisk avtale med Huset pŒ Gj¿vik !%"
 !&"
C$4170#)B$%)1&0$4())!' "
VT reviderer den ¿konomiske avtalen med Huset i Gj¿vik. !( "
 !) "
VT revise the economic agreement with the Student House in Gj¿vik. !* "
 #+"
I&0A6D44)H'6)1&0$4()#! "
I henhold til den ¿konomiske avtalen med Huset i Gj¿vik, vedlegg 12, skal den ##"
revideres innen Œrsslutt 2020.  #$"
 #%"
Det skal legges til at det er en viktig forskjell pŒ den studentdrevne delen av Huset i #&"
Gj¿vik og den Sit-drevene. Disse to ulike akt¿rene med lignende navn fŒr begge #' "
gjennom VT, midler fra semesteravgiften. Sit har ansvar for bygget og bar, mens #("
studentene har ansvaret for drift og innhold pŒ huset. Dette er en avtale som #)"
omfavner den studentdrevne delen av huset. #*"
 $+"
Bakgrunnen for den opprinnelige ¿konomiske avtalen kan man lese sakspapiret fra $! "
sist avtalen var opp til revidering, i vedlegg 13. $#"
 $$"
/&012$3&4%5$61)@D6%$674A()$%"
PŒ bakgrunn av diskusjoner med n¿kkelpersoner tilknyttet huset, har man kommet $&"
fram til at man ¿nsker en utsettelse av revidering til vŒren 2021. $' "
 $( "
Saksbehandler har gŒtt i dialog med VTs stedlige leder i Gj¿vik og leder for Huset. $) "
Etter disse samtalene har man kommet fram til at man ¿nsker Œ se pŒ en ny mŒte Œ $*"
finansiere Huset, bŒde i Studentdrevet og Sit-drevet forstand, da ved Œ jobbe for en %+"
helhetlig avtale som er forankret i begge organisasjoner og VT. N¿kkeltemaet her er %!"
b¾rekraftig drift. For Œ kunne gŒ mer i dybden pŒ dette og finne en god ny l¿sning pŒ %#"
en ¿konomisk avtale, ser man seg n¿dt til Œ utsette revideringen for Œ ha god nok tid %$"
til en gjennomf¿rt god prosess. Mye av denne tankegangen kommer pŒ bakgrunn av %%"
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mange tr¿blete Œr ¿konomisk for huset, samt uklare rammer for samarbeid mellom %&"
den studentdrevne delen og Sit-delen. %'"
 %("
Pengene i en slik ¿konomisk avtale bruker ikke Œ komme inn pŒ konto f¿r i april/mai. %)"
Det vil derfor ikke han noe utslag for den ¿konomiske sikkerheten til Huset om man %*"
velger Œ utsette prosessen til januar. Partene har blitt enige om at dette mŒ pŒ plass &+"
f¿r Œrsm¿tet i februar, noe som skal v¾re mulig for begge. &!"
 &#"
Om dette ikke kulminerer i noen ny avtale innen Œrsm¿tet, ser saksbehandler det &$"
som hensiktsmessig Œ falle tilbake pŒ en lignende avtale som eksisterer nŒ, og &%"
deretter fortsette denne prosessen senere. &&"
 &' "
J K1)7441#75574A()&("
Velferdstinget vedtar Œ utsette revidering av ¿konomisk avtale med Huset i Gj¿vik til &)"
vŒren 2021.  &*"
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___________________________________________________________________ $"
 %"
: ; <1&0)=. >*. ()?$@7%$674A)&@)"0'4'B710)&@#&5$)/#C%$4#$63D##&)&"
___________________________________________________________________ ' "
 ( "
E$F7471G'4$6>F'60'6#$51$6()) "
VT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og Trondheim *"
AU: Arbeidsutvalget !+ "
 !! "
:$%5$AA())!# "
Vedlegg 14: Budsjett vedlikehold Studenterhytta 2021 !$ "
Vedlegg 15: Økonomisk avtale Studenterhytta 2020 !%"
Vedlegg 16: Økonomisk avtale Studenterhytta 2021 !&"
 !' "
H$4170#)B$%)1&0$4())!( "
Vedta den reviderte avtalen om økonomisk støtte til Studenterhytta.  !) "
 !* "
Approve the revised agreement on financial support for Studenterhytta. #+"
 #! "
I&0A6C44)F'6)1&0$4()##"
Studenterhytta er en hytte i Bymarka i Trondheim som har blitt drevet av studenter, #$"
for studenter, i over 100 år. Det er en relativt stor hytte som eies av NTNUI, men #%"
driftes av et eget hyttestyre. Hytta har sovesal med overnattingsmuligheter med #&"
servering, og det er også en mulighet for studenter å leie hytta som et #' "
arrangementslokale. #("
 #)"
Hyttestyret hadde de siste årene fram til i fjor, hatt veldig mye ekstra arbeid med #*"
nødvendig vedlikehold, da det ikke har vært penger til å hyre inn profesjonelle. Dette $+"
gikk direkte ut over annen aktivitet hyttestyret egentlig skulle drive med, som førte til $! "
dårlige samarbeid med frivilligheten, som igjen førte til at færre benyttet seg av $#"
Studenterhytta som et lokale.   $$"
 $%"
Før avtalen i fjor, ble det etter samtaler med leder av NTNUI og Sit Drift, funnet ut at $&"
det ville være gunstig for alle parter om Sit tok over vedlikehold av hytta. Slik det er $' "
nå er det Sit som står for vedlikehold gjennom at de gjør befaringer og legger $("
vedlikeholdsprosjekter på anbud for eksterne aktører. Hyttestyret har ansvaret for $)"
drift. $*"
 %+"
Studenterhytta har i mange år vært et knutepunkt og hyppig brukt av både %!"
friluftsglade studenter og andre. Hytta blir i stor grad brukt av NTNUI, og dets %#"
undergrupper. I 2018 mottok Studenterhytta Student Inclusion Award for gode %$"
inkluderende tiltak, da spesielt på grunn av at de var flinke på å nå ut til %%"
internasjonale studenter.  %&"
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 %'"
/&012$3&4%5$61)@C6%$674A()%("
Fjorårets avtale hadde et ganske så ulikt premiss enn det årets avtale har. Det var %)"
problemer som gjaldt organisering, økonomi og struktur av Studenterhytta og %*"
hyttestyret. Slik det er saksbehandler forstått, er tidligere problemer fikset opp i, og &+"
man er klare for å kunne tenke på en langsiktig plan for hvordan en økonomisk &!"
avtale med Studenterhytta skal være.  &#"
 &$"
Tanken bak forslaget til den økonomiske avtalen for 2021 er at den kun skal fungere &%"
som en transportetappe, før man får på plass en mer langvarig og forutsigbar avtale &&"
neste år. Grunnen til dette er at per nå, finnes det ikke noen langtids &' "
vedlikeholdsplan, på hva som trengs å fikses på hytta, samt hvor mye dette vil koste. &("
Tanken er derfor at et premiss for en videre avtale er at hyttestyret gjennom Sit skal &)"
kunne legge fram en langtidsplan til neste år, slik at man har en omtrentlig oversikt &*"
over framtidig vedlikeholdsprosjekter og- kostnader. Man vil da lettere kunne fastslå '+ "
en passende sum i den økonomiske avtalen, som kan fungere på sikt.  '! "
 '# "
Summen som er satt i avtalen til neste år, på 460.000 NOK, er basert på '$ "
vedlikeholdskostnader som er akutte og nøyaktige for året som kommer. Man kan se '%"
i vedlegg 14, Budsjett vedlikehold Studenterhytta 2021, hva som er de aktuelle '& "
vedlikeholdsprosjektene, og summen er basert på disse tallene, og deretter rundet '' "
opp til nærmeste 10.000 NOK. Det er også medregnet at Studenterhytta får 50.000 '( "
NOK fra hovedstyret til NTNUI. ') "
 '* "
Det skal legges til at summen for vannrenseanlegg er utelatt fra regnestykket, da (+"
denne saken er nokså uklar per dags dato i omfang og i når dette må tas tak i. Om (! "
det blir nødvendig å fikse et nytt vannrenseanlegg i løpet av 2021, vil Alumni-gruppa (#"
til Studenterhytta ta seg av kostnaden.  ($"
 (%"
J K1)7441#75574A()(&"
Velferdstinget vedtar avtalen og alle endringer som måtte forekomme under møtet. (' "
Velferdstinget oppfordrer Studenterhytta til å eksponere Velferdstinget fysisk der det (( "
er mulig, samt i sine sosiale medier () "
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!"#$%&#'()*+,-- ,*.*. )1 
/&012$3&4%5$6()7$44$#3)/#&48$)2 
___________________________________________________________________ 3 
 4 
9: ;1&0)<-=*. ()/#"##$)#>5)4?2?88)/&@AB4%$#)5 
___________________________________________________________________ 6 
 7 
C$A>4>1D'4$6=A'60'6#$51$6()8 
KPI: Konsumprisindeks 9 
Sit: Samskipnaden i Gj¿vik, •lesund og Trondheim.  10 
VT: Velferdstinget i Gj¿vik, •lesund og Trondheim.  11 
E$41>0#)@$%)1&0$4())12 
Vedta Œ ¿remerke 5 millioner kroner fra reguleringsfondet, til nybygg 13 
Studentersamfundet.  14 
 15 
Decide to earmark 5 million NOK from the regulatory fund for new building at 16 
Studentersamfundet. 17 
 18 
F&086B44)A'6)1&0$4()19 
)20 
Samfundets historie:  21 
Studentersamfundet i Trondhjem ble stiftet 1. oktober 1910, kun fŒ dager etter den 22 
f¿rste immatrikuleringen pŒ dav¾rende NTH. Det f¿rste tilholdsstedet til 23 
Studentersamfundet var RŒdssalen pŒ Hovedbygget, men allerede etter to Œr hadde 24 
studentene klart Œ finne penger til Œ kj¿pe sitt f¿rste tilholdssted �± et gammelt sirkus 25 
som lŒ ved siden av dagens Prinsen kino. 26 
 27 
I 1929 sto Cassa Rossa ferdig i Elgesetergate 1, et lokale som huset alle byens 700 28 
studenter, etter en bevilgning fra Stortinget pŒ 160 000 kroner. I dag er det 40 000 29 
studenter i Trondhjem, over 16 000 av dem medlem pŒ Samfundet og bygget er 30 
fortsatt like stort. 31 
 32 
Arbeid rundt  nybygg:  33 
Siden 1957 har det pŒgŒtt et arbeid om Œ realisere en utbygning av Samfundet. 34 
Nybygget pŒ Samfundet vil ¿ke publikumskapasiteten fra 2500 til 4000 35 
publikummere. Det vil legge til rette for enda flere frivillige pŒ Samfundet, gjennom 36 
en utvidet drift og gi grunnlag for et enda bredere kulturtilbud. Tilbud som skal inn i 37 
nybygg er konserter, teater og arrangement slik man ogsŒ har i dag, men det ¿nskes 38 
ogsŒ Œ skape en scene som er egnet for bruk av andre til for eksempel 39 
linjeforeningsrevyer, ¿vingslokaler, m¿terom, verksted, spillkvelder og andre 40 
arrangement. Nybygg vil legge til rette for at langt flere studentorganisasjoner kan 41 
bruke Samfundets lokaler. MŒlet med nybygget er Œ la flere studenter utfolde seg 42 
kreativt, fŒ gode kulturopplevelser, fŒ ansvar og erfaring og bidra til det unike 43 
studentmilj¿et i Trondheim, pŒ en arena som drives av studentene selv. 44 
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 45 
Prosjektets ¿konomi:  46 
Utbyggingen er budsjettert til 150 millioner kroner eks. MVA. Bygget vil v¾re ca. 47 
4200 kvm. Finansieringen er et samarbeid mellom flere akt¿rer der blant annet 48 
NTNU bevilget 30 millioner, Samskipnaden 20 millioner og Trondheim kommune 15 49 
millioner. Samfundet vil ogsŒ stŒ for en egenandel pŒ 30 millioner kroner, hvor salg 50 
av den delen av Fengselstomta som det ikke bygges pŒ utgj¿r mesteparten av 51 
summen. Det er ogsŒ s¿kt midler fra kunnskapsdepartementet som potensielt kan 52 
innvilges i 2022. I dag er omtrent 2/3 av finansieringssummen sikret.  53 
 54 
Prosjektets fremdrift:  55 
Gitt at finansieringsmŒlet nŒs vil byggestart for nybygget kunne v¾re i november 56 
2021. Nybygget vil da kunne stŒ ferdig rundt sommeren 2023, med muligheten til Œ 57 
ta imot nye studenter h¿sten 2023. 58 
 59 
Vedtak fra Velferdstinget  03.03.2020: 60 
Dette var et av kravene Velferdstinget satt for at vi skulle st¿tte fyllingen i Nidelva, 61 
som er noe som mŒtte pŒ plass f¿r nybygg kan starte grunnet kvikkleire. 62 
Ç̄ kt kapasitet pŒ Samfundet som f¿lge av Nybygg bidrar til et ¿kt tilbud for hele 63 
studentmassen i Trondheim, og at det i st¿rre grad Œpnes mer for eksterne 64 
studentorganisasjoner og -foreninger for bruk pŒ hele Samfundet.È 65 
 66 
 67 
Reguleringsfondets funksjon:  68 
Reguleringsfondet har tidligere v¾rt tiltenkt Œ fungere som en buffer ettersom 69 
semesteravgiften ikke er KPI-justert, men mange av budsjettpostene under 70 
semesteravgiften har v¾rt pŒvirket av l¿nns¿kninger og KPI-justeringer. Dette ble 71 
gjort for Œ slippe Œ justere opp semesteravgiften altfor ofte. De siste 3 Œrene har ikke 72 
dette v¾rt tilfelle da man i stedet for har valgt Œ budsjettere under den forventede 73 
totale summen. Dette gj¿r at reguleringsfondet i praksis nŒ er en sparebank med 74 
semesteravgiftsmidler som ikke benyttes. Den eneste mŒten reguleringsfondet 75 
naturlig vil gŒ tilbake til sin opprinnelige funksjon er hvis man budsjetterer over hva 76 
man egentlig har Œ bruke, og det samtidig blir mindre studenter som betaler 77 
semesteravgift som er tilknyttet Sit. De siste Œrene har det v¾rt en st¿dig vekst i 78 
antall studenter. 79 
 80 
/&012$3&4%5$61)GB6%$6>48()81 
Studentersamfundet har v¾rt et kjennetegn for Trondheim som studentby i en lang 82 
tid. Det faktum at det nŒ er 57 ganger flere studenter i byen enn da bygget sto ferdig 83 
i 1929, gj¿r at saksbehandler med stor sikkerhet kan si at det er et behov for et 84 
nybygg.  85 
 86 
Studentersamfundet er en stor akt¿r for frivilligheten i Trondheim, og har i liten grad 87 
fŒtt st¿tte fra Velferdstinget f¿r. Utenom politisk hjelp til st¿tte fra Sit og 1,5 millioner 88 
til fylling i Nidelva for Œ sikre en fremgang i arbeidet med nybygg.  89 
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 90 
Et av kravene Velferdstinget gav Samfundet i st¿tten pŒ 1,5 millioner var at nybygg 91 
og den ¿kte kapasiteten mŒtte komme alle studenter til gode. Dette gjennom f.eks. Œ 92 
Œpne mer for eksterne studentorganisasjoner og foreninger. I dialog med Samfundet 93 
ser Saksbehandler at dette er veldig godt ivaretatt. 94 
 95 
Studentersamfundet har gjort et stort politisk arbeid for Œ realisere nybygg, og 96 
saksbehandler ser det som positivt for studentenes velferd og kunne st¿tte en slik 97 
sak. Saksbehandler mener ogsŒ at dette er den riktige tiden til Œ st¿tte pŒ da man i 98 
dialog med Samfundet har fŒtt inntrykk av at de er i en mellomfase i finansieringen 99 
som er minst attraktiv Œ finansiere. Grunnen til dette er at en del av de som ¿nsker Œ 100 
st¿tte nybygg ogsŒ ¿nsker en fin overskrift rundt det Œ v¾re f¿rst eller sist. F.eks. sŒ 101 
h¿res det bedre ut hvis man kan gŒ ut med Œ gi de siste millionene som kreves for 102 
nybygg. Eller at man tar ansvar og gir de f¿rste millionene.  103 
 104 
Derfor tror saksbehandler at Œ gi st¿tte nŒ kan v¾re nok til Œ riste l¿s de siste 105 
millionene for Œ realisere nybygg. Dette vil da samtidig som det er en st¿tte for et 106 
tiltak som kommer studentene til gode ogsŒ kunne v¾re et politisk pressmiddel, da 107 
pengene det foreslŒs Œ bruke er studentenes (tidligere) semesteravgift. Vi vil da ogsŒ 108 
kunne komme med en oppfordring til andre akt¿rer som burde bidra inn i prosjektet 109 
om at Çstudentene bidrar fra egen lomme, hvor er NTNU, kommunen, Sit, staten 110 
osvÈ  111 
 112 
Det er da ogsŒ diskutert at et slik vedtak, om Velferdstinget ¿nsker Œ prioritere det, 113 
skal komme med en pressemelding som legger politisk press pŒ andre akt¿rer.  114 
 115 
Summen pŒ 5 millioner kommer av at man ikke ¿nsker Œ binde opp alt av 116 
reguleringsfondet, for Œ fortsatt ha muligheten til Œ bruke det som en buffer om det en 117 
dag skulle v¾re n¿dvendig. Det er ogsŒ tenkt at 5 millioner er stort nok til Œ l¿fte 118 
noen ¿yenbryn. De andre akt¿rene som har gŒtt inn med alt fra 15 til 30 millioner har 119 
alle milliardbudsjett. Semesteravgiften er pŒ ca. 50 millioner Œrlig.  120 
 121 
For Œ problematisere litt, hva skjer om vi ikke gir penger til Samfundet nŒ? Dette vil 122 
v¾re antakelser, men saksbehandler tror at byggestart kommer til Œ bli utsatt, eller at 123 
Samfundet mŒ gŒ pŒ kompromiss med en privat akt¿r som ikke n¿dvendigvis 124 
kommer studentene like mye til gode som en kompromissl¿s st¿tte. Det vil ogsŒ bli 125 
stadig dyrere Œ bygge dette nybygget da kostnadene Œrlig gŒr opp. En utsettelse av 126 
byggestart vil ogsŒ utsette et ferdig nybygg som kan f¿re til at et Œrskull eller flere 127 
ikke vil kunne dra nytte av dette nybygget. I beste tilfelle gir vi ingenting og noen 128 
andre gir resterende midler. Saksbehandler ser dette som sv¾rt lite sannsynlig med 129 
tanke pŒ all den arbeidskraften og alle de Œrene man har pr¿vd Œ gj¿re nettopp 130 
dette. Det kan ogsŒ tenkes litt pŒ hva disse pengene ellers skulle bli brukt til, da 131 
dette ikke er penger som gŒr pŒ bekostning av noe annet, med mindre Velferdstinget 132 
¿nsker Œ bruke de pŒ noe annet spesifikt.  133 
 134 
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For Œ problematisere enda mer kan man tenke seg at dette er en veldig stor sum og 135 
at Samfundet ikke er for alle. Dette er korrekt, men man har ogsŒ sett et politisk 136 
initiativ som dessverre er forsinket pga. korona til Œ gj¿re Samfundet Œpent for alle 137 
Sit sine studenter. Likevel er realiteten at Samfundet ikke har plass til alle 45000 138 
studenter. De har heller ikke plass til at alle som ¿nsker Œ v¾re frivillige skal kunne 139 
v¾re det. Hvis man skal sammenligne dette med resten av pottene pŒ 140 
semesteravgiften ser man allikevel at dette gjelder de fleste postene. Og hvis man 141 
skal sammenligne med f.eks. studenthusene i Gj¿vik og •lesund sŒ kan man regne 142 
litt pŒ det og fort finne ut at man i st¿rrelse og hvor mange studenter det gagner 143 
allerede gir betraktelig mer til begge byer. Det skal ogsŒ sies at dette er veldig dŒrlig 144 
sammenlikning, da situasjonen i begge byene er veldig annerledes sammenlignet 145 
med Trondheim og da vil ikke en slik regnemŒte v¾re realistisk.  146 
 147 
Saksbehandler beklager hvis denne vurderingen virker ensidig, men det er vanskelig 148 
Œ argumentere imot. Velferdstingets politikk taler for dette, Velferdstingets 149 
prioriteringer lagt for semesteravgiften taler for dette, og det vil ikke gŒ pŒ bekostning 150 
av noe annet.  151 
 152 
En helt annen mulighet er Œ ¿remerke disse pengene til noe annet. Det kan ogsŒ 153 
gj¿res, og hvis Velferdstinget mener disse pengene burde bli brukt til et annet formŒl 154 
kan man eventuelt foreslŒ Œ sende saken tilbake og utrede saken til neste semester 155 
der ogsŒ det andre alternativet er inkludert. 156 
 157 
HI 1)>441#>55>48()158 
Velferdstinget vedtar Œ ¿remerke 5 millioner kroner fra reguleringsfondet til 159 
Studentersamfundets nybygg, og at disse utbetales nŒr det er behov for dette. 160 
 161 
Velferdstinget krever ogsŒ at NTNU skal gi mer penger til nybygg, og at de skal ha i 162 
bakhodet hvor mye Samfundet har Œ si for 37 000 av NTNU sine studenter.  163 
 164 
Velferdstingets leder skal sammen med leder for Samfundet skrive en pressemelding 165 
som skal ha som formŒl Œ sette politisk press pŒ de andre akt¿rene som kan bidra til 166 
fullfinansiering av Studentersamfundets nybygg. 167 
 168 
 169 
Arbeidsutvalget fŒr mandat til Œ utforme en avtale mellom Velferdstinget og 170 
Studentersamfundet som viser tydelig at midlene er ¿remerket nybygg Samfundet. 171 
Avtalen skal signeres av leder av Velferdstinget og leder av Studentersamfundet f¿r 172 
en utbetaling kan gjennomf¿res.  173 
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___________________________________________________________________ $"
 %"
=9>1&0)?*@*. ()A$B7%$674C)&B)/ #6&#$C7)<'6)/7#)*.*?)&"
___________________________________________________________________ ' "
 ( "
D$<7471:'4$6@<'60'6#$51$6()) "
Sit: Studentsamskipnaden i Gj¿vik, •lesund og Trondheim  *"
L¾rersted: Utdanningsinstitusjon som er formelt tilknyttet Sit. !+ "
 !! "
=$%5$CC())!# "
Vedlegg 17 �± Forslag til revidert Strategi for Sit 2025. !$ "
Vedlegg 18 �± Strategi for Sit 2025 med markerte endringer. !%"
 !&"
E$4170#)8$%)1&0$4())!' "
Velferdstinget skal uttale seg pŒ revidering av Strategi for Sit 2025. !( "
 !) "
The Welfare Council shall comment on the revision of Strategy for Sit 2025. !* "
 #+"
F&0C6G44)<'6)1&0$4()#! "
Sit har utarbeidet en strategi for deres virksomhet frem til 2025, som ble vedtatt i ##"
styret 11. september 2019 #$"
  #%"
Bakgrunnen for strategien er Œ definere hvordan Sit skal driftes i et samfunn som er i #&"
endring. Det er ¿kende konkurranse pŒ tilbudene Sit har. Derfor er det viktig Œ #' "
diskutere hvilke tilbud man skal ha, om man skal endre pŒ det man har i dag eller om #("
man skal se pŒ muligheter for Œ opprette nye tilbud.  #) "
  #*"
I strategien er det definert tre strategiske hovedmŒl:  $+"

1. Markedsorienterte og b¾rekraftige tjenester  $! "
2. Levende campus  $#"
3. RammevilkŒr for best mulig studentvelferd  $$"

  $%"
I 2020 har styret diskutert ulike scenarier som kan oppstŒ i fremtiden som kan $&"
pŒvirke Sit sitt arbeid og virke, og det er foreslŒtt Œ oppdatere strategien etter dette. $' "
Styret har bedt Velferdstinget om Œ uttale seg pŒ forslaget til revidert strategi for Sit $( "
2025. $)"
 $*"
Det er gjennomf¿rt en sprŒkvask i strategien som ikke er inkludert i forslaget til %+"
revidert strategi. %!"
 %#"
NŒv¾rende ledelse i Velferdstinget og ledelsen i Velferdstinget 2019/2020 har blitt %$"
inkludert i prosessen gjennom deltakelse pŒ styret sitt strategiseminar 03. juni 2020. %%"
 %&"
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/&012$3&4%5$61)BG6%$674C()%'"
I denne saken vil saksbehandler oppfordre til at det hovedsakelig er endringene i %("
strategien som er markert i blŒtt og r¿dt i vedlegg 18 som diskuteres, da det er dette %)"
Velferdstinget har blitt bedt om Œ uttale seg pŒ. Det ses derimot som hensiktsmessig %*"
at Velferdstinget ogsŒ uttaler seg pŒ noen av endringene gjort i sprŒkvasken og &+"
prosessen rundt dette. &!"
 &#"
Saksbehandler ser det som hensiktsmessig av Sit Œ revidere Strategi for Sit 2025 for &$"
Œ tilpasse strategien situasjonen samfunnet nŒ befinner seg i. Det er viktig at Sit er &%"
pŒ banen og er tydelige pŒ at koronapandemien pŒvirker bŒde dem og l¾rerstedene.  &&"
 &' "
Koronapandemien har f¿rt til en endret hverdag, og vi vet enda ikke hvordan &("
pandemien vil pŒvirke samfunnet og h¿yere utdanning i fremtiden. Sit sine tjenester &)"
vil kunne bli pŒvirket av dette i stor eller liten grad, og det er viktig at Sit tilpasser og &*"
utvikler tjenestene og tilbudene til studentene. Spesielt viktig er det Œ se pŒ hvordan '+ "
Sit kan v¾re en akt¿r for studenter i en digital hverdag, hvor flere studenter ikke er '! "
tilstede pŒ campus hver dag. '# "
 '$ "
F¾rre studenter pŒ campus, bŒde nŒ og i fremtiden, vil kunne bidra til ¿konomiske '%"
utfordringer i Sit knyttet til kantinevirksomheten. I tillegg vil overgangen til flere '& "
digitale m¿ter bidra til utfordringer for Sit Catering, da det kan oppstŒ videre '' "
reduksjoner i antall bestillinger av m¿temat og lignende. Saksbehandler ser det som '( "
hensiktsmessig at Sit fortsetter arbeidet med Œ utvikle kantine- og ') "
cateringvirksomheten, for Œ sikre at disse tjenestene kan bli ¿konomisk b¾rekraftige '* "
i fremtiden. (+"
 (! "
Direkt¿r for strategi og kommunikasjon i Sit, Nina Steen, har ogsŒ gjennomf¿rt en (#"
sprŒkvask i strategien. SprŒkvasken er ikke tatt med i vedleggene, da sprŒkvasken ($"
ble gjennomf¿rt etter at arbeidsutvalget mottok forslaget til revidert strategi. (%"
Endringene som f¿lge av sprŒkvasken som ikke stŒr i vedleggene er: (&"

�x Forenklet en del av sprŒket �± Mer muntlig, f¾rre ord og kortere setninger (ikke fjernet noe (' "
innhold). (( "

�x Rettet skrivefeil. () "
�x GŒtt over fra Œ bruke "Sit" til "vi" flere steder i strategien for Œ ikke omtale seg selv i 3. person, (* "

og pr¿vd Œ variere sprŒket litt mer gjennomgŒende i strategien. )+"
�x Kuttet ut noen gjentakelser i strategien, for eksempel "studentene er vŒr prim¾rmŒlgruppe". )! "
�x GjennomgŒende tatt i bruk av begrepet Çl¾restedÈ. Dette er et kort og presist norsk ord som )#"

henviser til h¿yere utdanning. Har erstattet begreper som utdanningsinstitusjon, studiested, )$"
universitet og h¿gskoler og navn pŒ disse. NTNU er nevnt ett sted der det er et poeng i dette. )%"

�x Skrevet om noen av avsnittene som er lagt til i blŒ tekst for Œ tydeliggj¿re innholdet. )&"
�x Kapittel 2.5 �± Kuttet tekst som beskriver strategiske valg, dette er analysedelen av strategien. )' "
�x Kapittel 3.1.1 �± Lagt til en Megatrend som ikke sto der. )( "
�x Kapittel 3.1.3 �± Oppdatert listen med tilknyttede l¾resteder, men en problemstilling her er at )) "

flere l¾rersteder er inni en prosess for Œ bli tilknyttet Sit. Er det hensiktsmessig Œ nevne hvert )* "
l¾rersted pŒ denne listen i strategien? *+"

�x Kapittel 3.2.2 �± Skrevet om avsnittet pŒ linje 219-220 for Œ gj¿re avsnittet tydeligere. *! "
 *#"
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Saksbehandler ser sprŒkvasken som hensiktsmessig for Œ fŒ en bedre strategi, men *$"
skulle ¿nske at denne var tatt mer med i selve forslaget til den reviderte strategien. *%"
Det Œ gj¿re strategien lettere Œ lese vil v¾re gunstig for alle som skal lese og *&"
forholde seg til den.  *' "
 *( "
Videre er saksbehandler veldig positiv til at det er foreslŒtt Œ fjerne ulike begreper *) "
knyttet til l¾restedene og kun benytte begrepet Çl¾rerstedÈ i strategien. Dagens ** "
formuleringer kan bidra til Œ skape et skille mellom de ulike l¾rerstedene og sender !++"
et signal om at Sit strategisk skal jobbe mer opp mot og med enkelte av !+! "
l¾rerstedene. Sit skal v¾re en samskipnad for alle l¾rerstedene knyttet til !+#"
organisasjonene, noe de foreslŒtte endringene pŒ begrepsbruken her bedre ivaretar !+$"
enn dagens strategi.  !+%"
 !+&"
PŒ sp¿rsmŒl om det er hensiktsmessig Œ inkludere listen over tilknyttede l¾rersteder !+' "
i kapittel 3.1.3 ser saksbehandler dette som hensiktsmessig. Det er viktig at Sit er !+( "
bevisst samtlige av l¾rerstedene i sitt strategiske arbeid, noe dette punktet kan !+) "
minne Sit pŒ. Bakgrunnen for sp¿rsmŒlet er at flere l¾rersteder ¿nsker Œ bli tilknyttet !+* "
Sit, noe som kan bidra til at listen blir utdatert. Saksbehandler ser det som mer !!+ "
hensiktsmessig at styret vedtar at oversikten over l¾rersteder i strategien !!! "
oppdateres automatisk nŒr et nytt l¾rersted blir tilknyttet Sit, enn at punktlisten !!# "
fjernes. !!$ "
 !!%"
Selve oppsettet av listen over l¾rersteder kan derimot endres til at l¾rerstedene stŒr !!& "
i alfabetisk rekkef¿lge, slik at listen ikke gir inntrykk av at det er en prioriteringsliste !!' "
for hvem de skal vektlegge Œ arbeide strategisk med. !!( "
 !!) "
/&012$3&4%5$61)7441#75574C()!!* "
Velferdstinget er positive til de foreslŒtte revideringene i Strategi for Sit 2025. Det er !#+"
viktig at Sit tar samfunnssituasjonen pŒ alvor og er fremtidsrettede i sitt strategiske !#! "
arbeid.  !##"
 !#$"
Velferdstinget ser det som s¾rdeles viktig at Sit arbeider strategisk med Œ utvikle !#%"
sine tjenesteomrŒder pŒ bakgrunn av Covid-19, spesielt kantine- og !#&"
cateringvirksomheten, for Œ sikre at disse er ¿konomisk b¾rekraftige i fremtiden. Sit !#' "
sine tilbud skal v¾re attraktivt priset, men lav pris skal ikke gŒ pŒ bekostning av !#( "
kvalitet. !#) "
 !#* "
Velferdstinget er positive til endringene som er foreslŒtt etter direkt¿r for strategi og !$+"
kommunikasjon sin sprŒkvask av strategien. • endre fra utdanningsinstitusjon, !$! "
studiested, universitet og h¿gskoler og navn pŒ disse til Çl¾rerstedÈ gjennomgŒende !$#"
i strategien bidrar til Œ likestille alle l¾rerstedene, samtidig som det bryter ned et !$$"
skille mellom disse i strategien. Velferdstinget vil derimot oppfordre Sit til Œ inkludere !$%"
slike endringer i forslag til reviderte dokumenteter i fremtiden, da en slik endring vil !$&"
legge til rette for en bedre saksbehandling.  !$' "
 !$( "

http://www.velferdstinget.no/


 
 
 
 

VT-sak 52/20 
Revidering av Strategi for Sit 2025 

 

_________________________________________________________________________________ 

!

"#$%#&'()*+,#)!
Postadresse: Alfred Getz vei 3 �± Gl¿shaugen, 7491 Trondheim 

�%�H�V�¡�N�V�D�G�U�H�V�V�H�����³�6�W�U�L�S�D�´�����.�R�O�E�M�¡�U�Q���+�H�M�H�V���Y�H�L�������± Gl¿shaugen.  Tlf:. 73 59 74 75 
www.velferdstinget.no 

Velferdstinget ¿nsker at punktlisten over l¾rersteder i kapittel 3.1.3 L¾rersteder !$) "
videref¿res, men at styret vedtar at den automatisk oppdateres nŒr et nytt l¾rersted !$* "
blir tilknyttet Sit. Listen b¿r skrives i alfabetisk rekkef¿lge, med unntak av punktet om !%+"
ansatte ved l¾rerstedene, som kan stŒ nederst pŒ listen. !%!"
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!"#$%&#'()*+-.. -/0/0 ! "
,&-./$0&1%2$3()435.#5&1)67),8&3#9.)#"
___________________________________________________________________ $"
 %"
:; <.&-)=>?*@()A$85%$351B)&8)#52%$251B.3$B2$C$1#)D'3),5#)/'25B!)&"
___________________________________________________________________ ' "
 ( "
!"#$%$&'(%")*#()+(),"-&")./) "
VT: Velferdstinget i Gj¿vik, •lesund og Trondheim  *"
Sit: Studentsamskipnaden i Gj¿vik, •lesund og Trondheim  !+ "
KK: Kontrollkomiteen !! "
 !# "
0"1-"22.//!$ "
Vedlegg 19: Gjeldene tildelingsreglement for Sit Bolig !%"
Vedlegg 20: AU-sak 08/20: Revidering av tildelingsreglementet Sit bolig !&"
Vedlegg 21: Forslag A til tildelingsreglement !' "
Vedlegg 22: Forslag B til tildelingsreglement !( "
 !) "
3"%&$+,/4"1/&5+"%.//!* "
• revidere tildelingsreglementet til Sit bolig. #+"
 #! "
To Revise the allocation regulations for Sit Housing. ##"
 #$"
65+2)7%%/#()/&5+"%./#%"
 #&"
I vŒr 2020 drev saksbehandler og Sit bolig med Œ jobbe med en revidering av dette #' "
dokumentet. I denne revideringen skulle man se pŒ Œ fjerne s¿knadsfristen for #("
tildeling samt fjerning av punktet om prioritering basert pŒ alder. Grunnet Covid-19 #)"
ble saken utsatt til det kommende semesteret. Sakspapiret har blitt lagt ved som #*"
vedlegg (2). I mellomtiden sŒ saksbehandler et behov for Œ gj¿re en st¿rre revidering $+"
av dokumentet. Sammen med Magnus Bjerke fra KK ble et utkast til et helt nytt $! "
tildelingsreglement inspirert av tilsvarende dokument fra andre studentsamskipnader $#"
skrevet og sendt til Sit bolig. $$"
 $%"
I h¿st begynte Sit bolig og saksbehandler Œ ta opp trŒden igjen om saken. Det ble $&"
ganske fort tydelig at Sit bolig ogsŒ var enig i at tildelingsreglementet trengte en $' "
st¿rre revidering, og at vi satte oss som mŒl at det skulle v¾re klart f¿r tildelingen til $( "
vŒren. Saksbehandler ba derfor Sit bolig om Œ komme med et helt nytt utkast til $) "
tildelingsreglement, som vi skulle ta som utgangspunkt for videre behandling. Det $*"
utkastet som ble skrevet f¿r ble tatt med som inspirasjon til hvordan det kunne se ut. %+"
 %!"
Den store grunnen til at vi nŒ gj¿r en slik gjennomgŒende revidering er av flere %#"
grunner. For det f¿rste sŒ er det blitt oppfattet av saksbehandler og av Sit bolig at %$"
flere av bestemmelsene som er gjort i dokumentet ikke er n¿dvendige lenger i %%"
henhold til hvordan Sit tildeler boligene. Her det blant annet den detaljerte listen over %&"
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hvem som skal prioriteres som trenger revidering. Videre er det ¿nsket fra Sit fra Œ %'"
gŒ fra en fristbasert behandling til en behandling som er mere fortl¿pende. Det har %("
ogsŒ v¾rt et ¿nske fra saksbehandler om Œ gj¿re dokumentet mere tydelig og let %)"
leselig for bŒde de som skal tildele boligene, men ogsŒ de som ikke har noen %*"
kjennskap til saken. &+"
 &!"
Forslaget til dette reviderte utkastet til tildelingsreglement ble sendt til saksbehandler &#"
som tok det med videre til arbeidsutvalget slik at de kunne komme med innspill. &$"
 &%"
Bestillingen fra arbeidsutvalget pŒ det f¿rste utkastet var tydelig: Man ville ha en &&"
formulering rundt at Sit bolig skulle jobbe for Œ spre de internasjonale studentene ut &' "
over de forskjellige studentbyene for Œ hindre ÇghettofiseringÈ. Dette var viktig fordi &("
man ville jobbe med Œ integrere i mye st¿rre grad de internasjonale studentene &)"
sammen med de ÇnasjonaleÈ studentene. Det har blant annet blitt ytret et ¿nske fra &*"
flere internasjonale studenter at de ¿nsker Œ ha norske studenter Œ bo sammen med, '+ "
men pŒ grunn av slik man tildeler i dag sŒ blir de internasjonale samlet sammen pŒ '! "
Moholt og Steinan. '# "
 '$ "
 Man ¿nsket ikke Œ nevne avtalen med NTNU angŒende internasjonale studenter. I '%"
dag har Sit en avtale med NTNU der Sit garanterer et vis antall boligplasser til de '& "
internasjonale studentene som NTNU tar inn igjennom Œret. Denne avtalen er til dels '' "
kontroversiell siden den har medf¿rt en stor tomgang i boligene til Sit som har gitt et '( "
stort ¿konomisk tap. Avtalen gj¿r at NTNU dekker noe av det ¿konomiske tapet, ') "
men det er ikke n¾rt det Sit taper. Denne avtalen kommer til Œ bli en sak pŒ vŒren '* "
for VT til Œ uttalelse seg om. (+"
 (! "
Man ¿nsket en litt tydeligere formulering rundt dette med prioritering rundt de som (#"
har s¾rskilte behov, dette da de med behov for HC hybel eller andre aspekter som ($"
Sit bolig burde v¾re kjent med nŒr det kommer til tildelingen.  (%"
 (&"
Det siste ¿nsket fra arbeidsutvalget var det som originalt var ¿nsket fjernet: Et punkt (' "
om man vil prioritere slik at de yngste (f¿rsteŒrsstudenter og de som nettopp har (( "
kommet ut av milit¾ret) fŒr fortrinn i Œ s¿ke hos Sit bolig. I tidligere Œr har dette () "
punktet v¾rt et viktig premiss i tildelingen. Dette fordi man opplever at de yngste (* "
studentene er de som stiller seg svakest til nŒr de skal s¿ke seg til en helt ny by og )+"
til et helt nytt liv. De har ikke den erfaringen som eldre studenter har nŒr det kommer )! "
til Œ finne seg en plass Œ bo.  )#"
 )$"
Sit bolig sŒ seg enig i de f¿rste punktene, men ville ikke ha det punktet inn om )%"
prioritering basert pŒ alder. Grunnen deres for Œ ikke ¿nske en slik formulering var )&"
flere. Det f¿rste var at basert pŒ deres erfaringer fra sommeren 2020 og 2019, sŒ fŒr )' "
sŒ godt som alle f¿rsteŒrsstudenter et tilbud om bolig dersom de s¿kte hybel i )( "
kollektiv. De mener derfor at de i stor grad ivaretar sitt ansvar overfor de yngste )) "
studentene uten Œ prioritere disse spesielt. For det andre er at dette vil bryte med )* "
deres ¿nske om Œ ha en l¿pende behandlingstid for tildelingen, imot det vi har i dag *+"
med en satt frist for Œ s¿ke. Sit ser for seg Œ l¿se dette om vi gŒr inn for dette ved Œ *! "
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sette en frist for Œ s¿ke som f¿rsteŒrsstudent, men at etter den fristen er l¿pende *#"
behandling.  *$"
 *%"
Videre argumenterer de med at de kommer neste Œr til Œ gŒ bort ifra den *&"
eksisterende mŒten Œ behandle s¿knader pŒ da deres digitaliseringsprosjekt skal *' "
v¾re ferdig til sommeren. Saksbehandler har ikke fŒtt innsyn i hvordan dette *( "
eventuelt skal se ut, sŒ dette har det ikke blitt lagt sŒ mye vekt pŒ. *) "
 ** "
Grunnet denne uenigheten mellom AU og Sit bolig om dette ene punktet har det blitt !++"
lagt ved denne saken to konkrete forslag. Det ene forslaget (A) er det Sit ¿nsker, der !+! "
man ikke har en formulering om at man skal prioritere de yngste s¿kerne, men der !+#"
de andre momentene som arbeidsutvalget etterspurte er inkludert eller fjernet.  !+$"
 !+%"
Det andre forslaget (B) er n¾rmere det arbeidsutvalget kom med tilbakemeldinger !+&"
pŒ, og har en formulering rundt det Œ prioritere yngre studenter, samtidig som den !+' "
har de inneholder de andre monumentene som Arbeidsutvalget kom med. Etter !+( "
m¿tet i arbeidsutvalget har det blitt lagt inn igjen en formulering om at internasjonale !+) "
studenter i henhold til Avtale med NTNU skal ligge i prioriteringslisten. !+* "
 !!+ "
PŒ m¿te i Arbeidsutvalget ble det uenigheter rundt om hvordan man skulle prioritere !!! "
de yngste s¿kerne. Slik det har blitt gjort tidligere og som var foreslŒtt til m¿tet i AU !!# "
var at man prioriterte basert pŒ at de yngste s¿kerne ble prioritert f¿rst. Flere luftet et !!$ "
¿nske om man skulle prioritere basert pŒ om man var f¿rstegangsstudent, altsŒ at !!%"
man kunne dokumentere at man har startet pŒ ett nytt studie, og som ikke har v¾rt !!& "
student f¿r. Andre argumenterte med at man skulle bruke begrep som !!' "
studieansiennitet, som man mente ville v¾re et mer dekkende begrep. Med dette !!( "
mente de at man skulle prioriteres etter hvor mye ansiennitet man hadde (som for !!) "
eksempel hvor mye studiepoeng man har tatt) og at de med lite ansiennitet ville bli !!* "
prioritert i tildelingen.  !#+"
 !#! "
Hovedpoenget for begge disse forslagene var at man mente det ikke n¿dvendigvis !##"
bare var de yngste studentene som trengte et lite fortrinn for Œ komme seg inn pŒ en !#$"
bolig, men andre som kanskje har drevet med andre ting imellomtiden som !#%"
milit¾rtjeneste eller arbeid som man pŒ likt grunnlag kunne argumentere for at ikke !#&"
n¿dvendigvis hadde den erfaringen med Œ finne seg en bolig i en ny by.  !#' "
 !#( "
Utfordringen som kan dukke opp med dette er at dette er nye begrep som man kan !#) "
finne vanskelig Œ definere og som kan bety forskjellige ting til forskjellige personer. !#* "
Det er derfor viktig at man er tydelig med hva man legger inn i disse begrepene slik !$+"
at det ikke blir usikkerheter rundt hva de betyr.  !$! "
 !$#"
Videre har ikke disse endringene blitt avklart sammen med Sit bolig, og det !$$"
�S�R�W�H�Q�V�L�H�O�O�H���³�N�R�Q�V�H�N�Y�H�Q�V�H�Q�H�´���D�Y���n��gj¿re en slik endring er ukjent. Grunnen til at man !$%"
tidligere har prioritert basert pŒ alder Œ ikke noen annet er at det har v¾rt den !$&"
enkleste mŒten for Sit bolig Œ prioritere. En annen mŒte kan muligens ha en !$' "
konsekvens pŒ hvordan man tildeler som man ikke er klar over. Videre ble det luftet !$( "
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usikkerhet pŒ hvordan man skulle dokumentere dette. Skulle man sende inn !$) "
dokumentasjon pŒ forhŒnd sŒ Sit skal godkjenne og hvordan skulle dette hŒndheves. !$* "
Et forslag som ble tatt opp under m¿tet i arbeidsutvalget var Œ ta stikkpr¿ver av !%+"
beboerne slik at de mŒ dokumentere om at de faktisk er f¿rstegangsstudenter. !%!"
Saksbehandler har derfor tatt meldingene fra Arbeidsutvalget til Sit bolig slik at de !%#"
kan fŒ problematisert eventuelle konsekvenser av de tingene som ble tatt opp under !%$"
m¿tet, slik at Velferdstinget er klar over hva Sit bolig mener mŒ til for Œ fŒ !%%"
gjennomf¿rt Slike endringer.  !%&"
 !%' "
Flertallet i arbeidsutvalget falt pŒ Œ legge til begrepet f¿rstegangsstudent i stedet for !%("
de yngste som en grunn for Œ bli prioritert. Et mindretall i arbeidsutvalget har tatt ut !%)"
dissens for Œ opprettholde den eksisterende formuleringen. !%*"
 !&+"
AngŒende det med internasjonale studenter. Tidligere har det stŒtt en formulering !&! "
om at internasjonale studenter blir prioritert i henhold til avtale mellom Sit og !&#"
utdanningsinstitusjonene (NTNU). Dette ble f¿r m¿tet i arbeidsutvalget foreslŒtt !&$"
fjernet da det var et opplevd ¿nske om Œ se pŒ de avtalene som allerede eksisterer Œ !&%"
komme med et politisk utspill angŒende de. I ytterste konsekvens ville man ¿nske Œ !&&"
fjerne disse avtalene. Flertallet i arbeidsutvalget mente det ikke var n¿dvendig Œ !&' "
fjerne en formulering om dette i tildelingsreglementet som et premiss for Œ se pŒ !&( "
avtalene, og man mente det var bedre Œ gj¿re en slik endring i samsvar med at man !&) "
tok et vedtak om avtalene.  !&* "
 !'+ "
Videre ble det stilt sp¿rsmŒl angŒende setningen om prioritering basert pŒ psykisk !'! "
helse. Slik det stŒr nŒ blir de som s¿ker som har s¾rskilte psykologiske behov !'# "
vurdert s¾rskilt, men blir ikke prioritert. Grunnen til at denne setningen stŒr er for en !'$ "
del pŒ grunn av at dette er noe Sit bolig blir spurt om ofte og at de ansŒ det som !'% "
viktig Œ ha tydeliggjort i tildelingsreglementet. Videre sto det i det tidligere !'& "
tildelingsdokumentet og at det var et ¿nske om Œ videref¿re det. !'' "
 !'( "
Velferdstinget stŒr fritt til Œ endre det vedlagte dokumentet. En person fra Sit bolig !') "
kommer til Œ v¾re til stede under behandlingen slik at man kan eventuelt finne ut av !'* "
mulige konsekvenser for endringer som man ¿nsker Œ gjennomf¿re utover det som !(+ "
er i de vedlagte forslagene. Hvis det er ¿nsket av Velferdstinget Œ gj¿re store Œ !(! "
gjennomgŒende endringer som kan ha store konsekvenser for hvordan tildelingen !(# "
gjennomf¿res sŒ anbefaler saksbehandler at man kan forskyve saken slik at man !($ "
eventuelt kan fŒ tid til Œ problematisere og evt finne l¿sninger pŒ ting ¿nsket av !(%"
velferdstinget.  !(& "
 !(' "
85+&9":5%1-")&/;7)1")$%2./!(( "
"!() "
Saksbehandler sin vurdering er at de vedlagte forslagene er gode forslag som gj¿r !(* "
tildelingsreglementet mye tydeligere i hvordan man skal prioritere og hvilke !)+ "
premisser man legger til grunn.  !)! "
 !)# "
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Videre st¿tter saksbehandler dette med Œ legge til punktet om Œ tilstrebe en fordeling !)$ "
av de internasjonale studentene som bor hos Sit. I alt for lang tid nŒ har det v¾rt et !)%"
problem med at de har blitt plassert sammen, noe som har f¿rt til lite kontakt med de !)& "
nasjonale studentene samt lite kulturutveksling. Med Œ sikre en slik jevn fordeling, !)' "
kan man bygge ned denne ÇghettoenÈ og potensielt skape et bedre bomilj¿ i !)( "
studentbyene.  !)) "
 !)* "
NŒr det kommer til punktet om prioritering av f¿rsteŒrsstudenter, sŒ mener !*+ "
saksbehandling at Sit har et poeng i at det slik situasjonen er nŒ sŒ fŒr de som s¿ker !*! "
(som hovedsakelige er nye studenter) bolig hos Sit. De lange k¿ene man hadde for !*# "
3+ Œr siden er pŒ vei ut takket en st¿rre utvikling av private studentboliger i alle de tre !*$ "
byene. Saksbehandler mener derimot det er viktig at vi er tydelige pŒ at dette er en !*%"
prioritering som Velferdstinget ¿nsker Œ fortsette med, og at man anbefaler forslag B !*& "
som har en formulering rundt dette lagt til under punktet om prioritering.  !*' "
 !*( "
Saksbehandler mener ogsŒ at det foreslŒtte dokumentet kan v¾re med Œ ¿ke !*) "
konkurransedyktigheten til Sit bolig samtidig som det gj¿r at de kan v¾re mere !** "
fleksible nŒr det kommer til tildelingen. Det at man i hoved tildelingen foreslŒr nŒ Œ gŒ #++"
vekk fra en satt s¿knadsfrist, gj¿r at studentene mye tidligere fŒr vite om de har fŒtt #+!"
seg en bolig, som gj¿r at flere kan v¾re trygge pŒ at de har en plass Œ bo nŒr de #+#"
kommer til en studieby der Sit har virksomhet. Boligmarkedet for studentene i dag er #+$"
at man har sŒ mange valg i forskjellige boliger, og at man kan tilpasse seg markedet #+%"
og komme med tilbud mye tidligere er med Œ ¿ke konkurransedyktigheten til Sit.  #+&"
 #+' "
Til slutt har ikke saksbehandler noe problem med Œ stille seg bak en av forslagene til #+("
et nytt tildelingsreglement, Men har valgt Œ stille seg bak forslag B som omhandler en #+)"
prioritering av de mer utsatte studentene. Saksbehandler er derimot uenig i flertallet i #+*"
arbeidsutvalget som endret prioritering basert pŒ alder til f¿rstegangsstudenter. Det #!+"
er ikke fordi Saksbehandler er ikke prinsipielt imot det vedtatte forslaget, men fordi #!! "
saksbehandler mener at det mŒ gj¿res et mer grundig arbeid sammen med Sit for Œ #!#"
finne ut om forslaget er praktisk, samt finne ut hva det er man mener med studert #!$"
tidligere. Saksbehandler er usikker pŒ hvordan det kan l¿ses med Œ dokumentere at #!%"
man er f¿rstegangsstudent og er redd for at dette vil skape et un¿dvendig #!&"
ekstraarbeid i form av dokumentasjon av at man faktisk er det man er og som #!' "
muligens kan gj¿re at man fŒr svar pŒ s¿knaden sin mye senere. Det er ogsŒ en #!( "
risiko at man skaper et tildelingsreglement som man ikke hŒndhever for alle #!) "
studentene som bor hos Sit.  #!* "
 ##+"
Det kommer en dypere redegj¿relse for dissensen i denne saken vedlagt Œ som ##!"
kommer til Œ bli muntlig presentert pŒ m¿tet.  ###"
 ##$"
/##%"
/##&"
/##' "
/##("
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<= &/$%%&,$--$%2./##)"
 ##*"
Velferdstinget vedtar forslag B til tildelingsreglementet med de endringer som #$+"
kommer under m¿tet.  #$!"
Velferdstinget gir AU redaksjonell fullmakt. #$#"
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